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Gratulálok minden végzős diáknak, hogy az ország egyik legjobb 
gimnáziumában eljutottatok a finisig! Sok sikert kívánok 

a véghajrához, ami után az életetek egyik legszebb időszaka 
következik! – köszöntötte Dióssi Csaba polgármester a Radnóti Miklós Gimnázium diákjait.

A hagyományos fáklyás felvonulással 
vette kezdetét az idei érettségi megmérettetés
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KÉSZÜLT A HONVÉDELMI MINISZTÉRIUM MEGBÍZÁSÁBÓL, 
MAGYARORSZÁG KORMÁNYA MEGRENDELÉSÉRE.

MAGYARORSZÁGNAK 
ERŐS HADSEREGRE 
VAN SZÜKSÉGE A BÉKÉHEZ.
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DUNAKESZIN SZÁMTALAN OLYAN KEZDEMÉNYEZÉST FIGYELHETÜNK MEG, AMELYEK MIATT MA MÁR ORSZÁGOS SZINTEN 
MÁS TELEPÜLÉSEK IS ELISMERIK AZ EREDMÉNYEINKET – MONDTA EL A LAPUNKNAK ADOTT INTERJÚBAN TUZSON BENCE, 

VÁROSUNK ÉS TÉRSÉGÜNK ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐJE, AKI KÉRDÉSÜNKRE VÁLASZOLVA BESZÉLT ARRÓL IS, HOGY 
EGY TÖRVÉNYMÓDOSÍTÁSNAK KÖSZÖNHETŐEN A TIZENHAT ÉV ALATTI DIÁKSÁGNAK ÜGYINTÉZÉSKOR A TOVÁBBIAKBAN 

MÁR NEM KELL MAJD IGAZOLNIA A TANULÓI JOGVISZONYÁT, MERT SZERETNÉK EGYSZERŰSÍTENI AZ ELJÁRÁSOKAT. 
AZ ADMINISZTRATÍV TERHEK CSÖKKENTÉSÉVEL AZ ÜGYFELEK, A MAGYAR CSALÁDOK ÉS A HATÓSÁGOK IS KEDVEZŐBB 
HELYZETBE KERÜLNEK MAJD – TETTE HOZZÁ. TUZSON BENCE HANGSÚLYOZTA AZT IS, HOGY „NEKÜNK A CSALÁDOK A 

LEGFŐBB BÁSTYÁNK”, AMELYEK ÉRDEKÉBEN A MAGYAR KORMÁNY 2010 ÓTA SZÁMOS INTÉZKEDÉST HOZOTT.

A Diáknegyed kitörési lehetőséget ad  
a fiataloknak, a városnak pedig elismerést hoz

– Ballagások időszakát éljük, ami egyút-
tal azt is jelzi, hogy elérkezett a tanév vége. 
Városunk országgyűlési képviselőjeként 
hogyan látja a helyzetet, hogy haladnak az 
oktatási és iskolai fejlesztéseink? 

– Ha Dunakesziről beszélünk, akkor el-
sődlegesen a Diáknegyedhez kapcsolódó 
építkezéseket kell említenünk, hiszen ez ha-
zánk legnagyobb oktatási beruházásainak 
egyike, így tehát minden figyelmet megér-
demel, és büszkék lehetünk arra, hogy épp 
nálunk valósul meg, ugyanis ez nemcsak 
a helyi diákságnak jelent majd jelentős ki-
törési lehetőséget, de a városnak is elisme-
rést hoz és rangot ad. Külön öröm számom-
ra, hogy a munkálatok igen jó ütemben ha-
ladnak, és már a távhővezeték kiépítése van 
folyamatban. A területen belül nemcsak a 
hőközpontok, de már a csatlakozási pont is 
kiépült. A vezeték építése során a jelenleg fo-
lyamatban lévő munkálatok az Aradi vérta-
núk terét is érintik, ahová az önkormány-
zat egy nagyszerű pihenőparkot, hangula-
tos sétányt tervezett. Ezekben a tervekben 
tehát két párhuzamos fejlesztés találkozik 
össze úgy, hogy kölcsönösen és előremuta-
tóan, minden elismerést megérdemlő kre-
ativitással kiegészíti egymást: amint végez-
nek a szakemberek a Diáknegyedhez kap-
csolódó távhőberuházás munkálataival, el-
kezdődhet a pihenőpark kialakítása. Ennek 
a látványterveit már nyilvánosságra hoz-
ták, így azokat a dunakesziek megismerhet-
ték, s láthatták azt is, hogy milyen átalaku-
láson, megújuláson esik át hamarosan a te-
rület. Ami pedig a tanév végét illeti, engedje 
meg, hogy ezúton is sok sikert, eredményes 
vizsgákat kívánjak a most érettségizőknek, 
ugyanakkor pedig jó jegyeket és remek bi-
zonyítványt minden dunakeszi kis- és nagy-
diáknak.

– Képviselői munkájában Ön mindig is 
nagy jelentőséget tulajdonított az oktatási 
fejlesztéseknek. Ha figyelembe vesszük az 
elért eredményeket, valamint a már elké-
szült beruházásokat, akkor mennyire van 
okunk az elégedettségre?

– Ha azt vesszük figyelembe, hogy bő-
vítettük a férőhelyeket, fejlesztettük az in-

tézményeink felszereltségét, s a gyermekek 
ma már a legmodernebb körülmények kö-
zött tanulhatnak itthon is úgy, hogy ezért 
nem kell messzire utazniuk, naponta bejár-
niuk a fővárosba, vagy ha arra gondolunk, 
hogy szélesítettük az itt felnövekvő nemze-
dékek előtti lehetőségeket, akkor valóban 
van mire büszkének lennünk. Ha azonban 
az elégedettség alatt azt értjük, hogy befeje-
zettnek tekintjük ezt a munkát és hátradől-
hetünk, akkor én azt mondom, hogy nem 
állhatunk meg, ugyanis az oktatás egy olyan 
szakterület, ahol mindig naprakésznek kell 
lennünk, márpedig folyamatosan újabb és 
újabb igények jelentkeznek, amelyekhez al-
kalmazkodnunk kell. Ezért tehát nem állha-
tunk meg, hanem állandóan újabb és újabb 
tervekben gondolkodunk. Dunakeszin pe-
dig az elmúlt időszakban számtalan olyan 
kezdeményezést figyelhetünk meg, amelyek 
miatt ma már országos szinten más telepü-
lések is elismerik az eredményeinket. Na-
gyon fontos eredményeket értünk el, hiszen 
nagyon sok energiát és munkát fektettünk 
térségünkben már a korábbi években is az 
oktatási intézményeink fejlesztésébe, böl-
csődék, óvodák és iskolák felújításába, bőví-
tésébe és újak építésébe. Nem véletlenül van 
ez így, hiszen a miénk hazánk egyik legfi-
atalabb átlagéletkorú régiója, és a miénk az 
ország legnagyobb tankerülete, a legtöbb 
gyermekkel, ezért külön felelősség terhel 
bennünket, hogy biztosítsuk a felnövekvő 
nemzedékek számára a lehető legjobb okta-
tási-nevelési körülményeket. Higgye el ne-
kem, ötgyermekes édesapaként mélységesen 
átérzem ennek jelentőségét.

– Térségünk országgyűlési képviselője-
ként a parlamenti és kormányzati munká-
ból is kiveszi a részét, így például a Deregu-
lációs Kerekasztal vezetőjeként is. A minap 
az Országgyűlésben elhangzott felszólalá-
sában beszélt arról, hogy milyen könnyíté-
sek bevezetését javasolták. Beavatna ben-
nünket – és olvasóinkat – a részletekbe? 

– A magyar kormány szeretné megköny-
nyíteni és egyszersmind egyszerűsíteni a 
családok és a közigazgatási szervek ügyin-
tézését, ezért hozta létre a Deregulációs Ke-

rekasztalt. Az a célunk, hogy ne kelljen be-
szerezni harmincféle dokumentumot, ha 
kettő alapján megoldható valami. Az admi-
nisztratív terhek csökkentésével az ügyfelek, 
a családok és a hatóságok is kedvezőbb hely-
zetbe kerülnek majd. A kormány elkötele-
zett amellett, hogy a magyar családok ügy-
intézését a hatályos szabályok kedvezőbbé 
tételével támogassa, és ezzel foglalkoztunk 
a Deregulációs Kerekasztal munkájában is. 
A nemrég a parlamentnek benyújtott elő-
terjesztés elfogadásával érdemben javulhat 
az ügyintézési hatékonyság, ez pedig fontos 
könnyítés lesz a magyar családoknak. Meg-
győződésem ugyanis, hogy nekünk a csa-
ládok a legfőbb bástyánk, amelyek érdeké-
ben a magyar kormány 2010 óta számos in-
tézkedést hozott. Ha a családok erősödnek, 
akkor a nemzet és az ország is erősödik. A 
családok ügyintézésének egyszerűsítésével 
összefüggő törvények módosításával elér-
tük, hogy a jövőben a tizenhat év alattiak-
nak nem kell majd igazolniuk a tanulói jog-
viszonyukat, hiszen már eleve tankötelesek, 
tehát ez természetesnek tekinthető, tizenhat 
év felett pedig elég lesz a diákigazolvány a 
jogviszony igazolásához. Mintegy százezer 
embert érint kedvezően hazánkban, hogy 
a jövőben nem kell majd kérvényezni, ha-
nem automatikussá válik a gyermekgondo-
zási díjból – vagyis a gyedből – a gyermek-
gondozást segítő ellátásba történő átmenet. 
Egy másik módosítás pedig lehetővé teszi, 
hogy a különélő szülők esetében elég legyen, 
ha csak az egyikük nyújtja be a családi pót-
lék ötven-ötven százalékos megosztása irán-
ti kérelmet. Lehetővé tesszük továbbá, hogy 
egyes gyámhatósági eljárásokban kép- és 
hangkapcsolaton keresztül is nyilatkozatot 
lehessen tenni. Mindezt a magyar családok 
érdekében.

Szabó Palócz Attila
Fotó: Ligeti Edina

Tuzson Bence: Sok sikert, eredményes vizsgákat kívánok a most érettségizőknek,  
ugyanakkor pedig jó jegyeket és remek bizonyítványt minden dunakeszi kis- és nagydiáknak
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Dióssi Csaba 
polgármester egy 
gyönyörű csokor 
virággal köszöntötte 
Merksz Ferencné 
Margit nénit, aki idén 
tölti be a 100. életévét

Számomra az édesanya 
a szeretet és az önfeláldozás 

szimbóluma. Kívánom, 
hogy aki csak teheti, 

élje meg családi körben 
a közelgő anyák napja 

ünnepét

ANYÁK NAPJÁT ÉS KEREK ÉVFORDULÓS 
ÜNNEPSÉGET TARTOTT A DUNAKESZI 

NYUGDÍJAS KIRÁNDULÓ KLUB. 
SZÍNVONALAS MŰSORRAL SZÍNEZETT 

TARTALMAS DÉLUTÁNT TÖLTÖTTEK EGYÜTT.

Az édesanyák és a jubileumi 
születésnaposak köszöntése

Régi jól bevált szokás a Dunake-
szi Nyugdíjas Kiránduló Klub-
nál, hogy kéthetente összehív-

ják tagjaikat és vagy a bázisukon 
szerveznek programot, vagy ahogy 
a nevük is jelzi, buszos kirándulás-
ra indulnak. Legutóbbi találkozó-
juk apropóját az anyák napja ihlet-
te, és ha már úgyis sokan összejön-
nek ilyenkor, megragadták az alkal-
mat és köszöntötték mindazokat, 
akik idén kerek születésnapot ün-
nepelnek. A több mint kétórás ren-
dezvényre Dunakeszi polgármes-
tere, Dióssi Csaba is hivatalos volt, 
aki mindig szívesen tesz eleget ezek-
nek a meghívásoknak. Kedves kö-
szöntő szavait aznapi Facebook-
bejegyzésében is összefoglalta: „Ez 
fontos kezdeményezés minden év-
ben az egyesületnél, mert többen 
vannak a tagok közül, akiket már 
nem vesz körül család, de itt gondos-
kodnak róluk, figyelnek, vigyáznak 

rájuk. Apaként, és nagypapaként lát-
tam és látom, hogy milyen kötődés 
tud kialakulni anya és gyermeke kö-
zött, de férfiként csak elképzelni tu-
dom, milyen mély is ez a kapcsolat. 
Számomra az édesanya a szeretet és 
az önfeláldozás szimbóluma. Kívá-
nom, hogy aki csak teheti, élje meg 
családi körben a közelgő anyák nap-
ja ünnepét, és köszönöm, hogy a Du-
nakeszi Nyugdíjas Kiránduló Klub 
erre is odafigyel a tagjai érdekében”.

A klub annyira odafigyel, hogy a 
kiemelt alkalmakkor látványos és 

színvonalas műsorral kedveskednek 
tagjaiknak, összekötve a fiatalabb és 
az idősebb generációt. Ezúttal is fel-
léptek náluk a Farkas Ferenc Alap-
fokú Művészeti Iskola növendékei, 
a Bárdos Lajos Általános Iskola di-
ákjai, a saját énekkaruk, a Lendület 
Tánccsoport és verset mondtak tag-
jaik. Mint a polgármester is megje-
gyezte, a kultúra eszközeit, amelye-
ket ott akkor felvonultattak, fejezi 
ki legjobban az érzéseket, az ünnep 
hangulatát.

Jelenleg 337 taggal büszkélkedhet-
nek, akik közül 35 idős hölgyet és 
urat dallal, virággal és üdvözlő lap-
pal is köszöntöttek, mert idén kerek 
születésnapot ünnepelnek. Itt kapott 
egy gyönyörű csokor virágot Merksz 
Ferencné Margit néni, mert idén töl-
ti be 100. esztendejét. Isten éltesse az 
ünnepelteket!

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt
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A BÖLCSŐDÉK NAPJA ALKALMÁBÓL 
DUNAKESZI VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  
AZ ELMÚLT ÉVEK SZÉP HAGYOMÁNYAINAK 
JEGYÉBEN IDÉN IS KÖSZÖNTÖTTE  
A VÁROSI BÖLCSŐDÉKBEN DOLGOZÓ 
KISGYERMEKNEVELŐKET ÉS KOLLÉGÁIKAT. 
MINDEN ÉVBEN ÁPRILIS 21-ÉN ÜNNEPELJÜK 
A BÖLCSŐDÉK NAPJÁT, MELYEN 
DUNAKESZIN BURDÁNÉ BERNÁTH BRIGITTA 
VEHETTE ÁT AZ ÉV KISGYERMEK- 
NEVELŐJE ELISMERÉST. 

BURDÁNÉ BERNÁTH 
BRIGITTA A DÍJAZOTT

D
ióssi Csaba polgármester a Napsugár bölCsődébeN tartott 
üNNepségeN köszöntőjében felidézte, hogy 1852-ben ezen a na-
pon nyitották meg Magyarország első bölcsődéjét Budapesten, 
a Kalap utcában, így ezen a napon ünneplik a Bölcsődék napját 

is, ami 2010-től államilag elismert ünnep. Méltatta a bölcsőde (Brunsz-
vik Júlia) és az óvoda alapító Brunszvik Teréz szerepét, akik munkás-
sága előtt tisztelegve utcát neveztek el az alagi városnegyedben. 

Dióssi Csaba kiemelte, hogy 2010 előtt Dunakeszin két városi böl-
csőde működött. Az egyik a lakótelepen, a másik pedig a Fóti úton. 
2010 után viszont az önkormányzat kiemelten kezelte az új bölcsődei 
férőhelyek létrehozását, eltökélt volt abban, hogy újabb bölcsődéket 
építsen, ezáltal még több családnak tudjon segítséget nyújtani. 2013-
ra megépült a Kincsem Bölcsőde, 2019-re pedig a Napsugár Bölcső-
de. Ez utóbbi újabb 56 férőhellyel bővel, amely szeptembertől fogad-
ja a gyerekeket.

A polgármester beszédében kiemelte, hogy óriási dolognak tartja, 
hogy a városban töretlen a bizalom a bölcsődék és a bölcsődei dolgo-
zók felé. „Ez azért nagy dolog, hiszen a szülők a legféltettebb kincsüket, 
a gyereküket bízzák az itt dolgozókra” – mondta a városvezető, akik 
köszönetét és elismerését fejezte ki az intézmény valamennyi munka-
társának. 

Szabóné Ónodi Valéria (felső képünkön), a DÓHSZK vezetője beszé-
dében megköszönte azt a több éves szisztematikusan felépített szakmai 
munkát, amivel létrehozták a szakmai munkaközösséget, ahol évre 
évre egy-egy központi téma köré csoportosítják a belső továbbképzé-
seket, szakmai megfigyeléseket. “Ezt egészíti ki az egymás bölcsődéi-
ben való hospitálás a jó gyakorlatok elsajátítása érdekében. Külön belső 
továbbképzési rendszert hoztunk létre a pályakezdő kollégák számára. 
Köszönöm a bölcsődevezetőknek és a tapasztalt kollégáknak, hogy lel-
kesen és nagy odaadással vesznek részt ebben a munkában. Ez tette le-
hetővé, hogy mára egységes bölcsődekép alapján, de mégis a sajátossá-
gok figyelembevételével mindenki megelégedésére folyik az intézmé-
nyekben a munka” – zárta a gondolatait.

Mielőtt Dióssi Csaba átadta az Év kisgyermeknevelői díjat, megkö-
szönte Szabóné Ónodi Valériának a magas színvonalú szakmai mun-
káját.

Idén Burdáné Bernáth Brigitta vehette át az Év kisgyermeknevelője 
elismerést, aki hat éve választotta a kisgyermeknevelői pályát. Szakmai 
gyakorlata során első tapasztalatait a Kincsem Bölcsődében szerezte, 
majd oklevele kézhezvételét követően 2017-től a Csillagszem Bölcső-
dében bizonyította rátermettségét. 2019 őszén vállalta, hogy a Napsu-
gár Bölcsőde kezdő csapatának tagjaként segíti az új intézmény elin-
dítását. Az eltelt közel négy évben lelkiismeretes munkavégzésének és 
nyugodt személyiségének köszönhetően bölcsődénk elismert tagja lett.

Személyiségét áthatja az empátia, az odafigyelés, minden kisgyer-
mekhez megtalálja az egyéni utat, kifogyhatatlan türelemmel, szere-
tettel gondozza őket. Odaadással, bizalommal támogatja a gyerekek 
fejlődését, egyéniségük kibontakozását.

Forrás: dunakeszipost.hu/(B. Szentmártoni)
Fotó: KesziPress

Az ünnepelt pályatársak egy csoportja 

A bölcsődék napja alkalmából adták át az Év kisgyermeknevelője díjat
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Seltenreich József, Kishegyi Ákos 
és Dióssi Csaba 

A VSD IMPOZÁNS SPORTCSARNOKÁBAN ÁPRILIS 29-ÉN, SZOMBAT ESTE TARTOTTÁK MEG AZ ELSŐ DUNAKESZI 
SPORTGÁLÁT, AHOL ÖSSZESEN TÖBB MINT 300 ÉREM TALÁLT GAZDÁRA. MIVEL AZ ÁPRILIS ELEJI VÁROSI KITÜNTETÉS 
ÁTADÁSÁN BÁNKI TERÉZ TANÁRNŐ NEM TUDOTT RÉSZT VENNI, Ő IS MOST VEHETTE ÁT A DUNAKESZI VÁROS SPORT 
DÍJÁT. AZ ÉV SPORTOLÓJA PEDIG A KÖZÖNSÉG SZAVAZATAINAK ALAPJÁN KISHEGYI ÁKOS ASZTALITENISZEZŐ LETT  
– ÍRJA A DUNAKESZIPOST.HU.

Dunakeszi látványos 
sportgálával ünnepelte sportolóit

INTERJÚ KISHEGYI ÁKOSSAL, 
Dunakeszi Év sportolója cím első győztesével

MINT ARRÓL MÁR A DUNAKANYAR RÉGIÓBAN BESZÁMOLTUNK, DUNAKESZI VÁROS ÖNKORMÁNYZATA SZOMBAT ESTE RENDEZTE MEG 
ELSŐ ALKALOMMAL A DUNAKESZI SPORTGÁLÁT, MELYNEK CSÚCSPONTJAKÉNT DIÓSSI CSABA POLGÁRMESTER ISMERTETTE, HOGY 
A KÖZÖNSÉG SZAVAZATA ALAPJÁN ELSŐKÉNT KISHEGYI ÁKOS, A VSD KIVÁLÓ ASZTALITENISZEZŐJE NYERTE EL AZ ÉV SPORTOLÓJA 
CÍMET. AZ ÜNNEPÉLYES DÍJÁTADÓ UTÁN BESZÉLGETTÜNK ÁKOSSAL.

- A közönség szavazata alap-
ján elsőként nyerted el az első 
alkalommal kiírt az Év spor-
tolója címet. Milyen érzés? – 
kérdeztük Kishegyi Ákos asz-
taliteniszezőtől, a boldog győz-
testől.

- Nagyon jó érzés, szerin-
tem nagyon nagy dolog ezt a 
kitüntető díjat megnyerni. Az 
elismerés rangját növeli, hogy 
Dunakeszi egy sportos vá-
ros, nagyon sokan, több ezren 
sportolnak a városban. Öröm-
mel tölt el, hogy a szakmai 
zsűri által javasolt négy spor-
toló közül rám esett a közön-
ség választása.

- Nem akármilyen sportoló-
társakat győztél le, akik szin-
tén kiváló teljesítményekkel 

büszkélkedhetnek. Titokban 
reménykedtél, hogy te leszel a 
győztes?

- Bíztam benne, mert szerin-
tem elég ismert vagyok a sport-
ágam révén is, az asztalitenisz 
kedvelői közül is sokan szavaz-
tak rám.

- Mire inspirál ez a szakmai 
és közönségsiker?

- Nagyon nagy önbizalmat 
ad a további szerepléseimhez, 
segíti a sportteljesítményemet, 
a még jobb eredmények eléré-
sére ösztönöz.

- Mi a legnagyobb célkitűzé-
sed sportolóként?

- Mint minden sportoló 
álma, így az enyém is az, hogy 
az olimpián és a világbajnoksá-
gon hazámat képviseljem.

- Milyenek az esélyek a szép 
célok eléréséhez, adott a meg-
felelő szakmai háttér és az 
edzéslehetőség?

- Dunakeszin nagyon jól 
szervezettek az edzések, az 
erőnléti edzés feltételei is adot-
tak, Lindner Ádám edzőként 
nagy energiát fordít a szakmai 
felkészítésemre. Optimálisak a 
feltételek, szerintem van rá esé-
lyem, hogy a kitűzött célokat 
elérjem.

- Sokak szerint a siker kul-
csa az is – kiváló feltételek, a 
megfelelő edzői stáb mellett – 
hogy erős, jól felkészült edző-
partner segítse a versenyző fej-
lődését. Van ilyen játékos, aki-
vel együtt tudsz edzeni, gyako-
rolni?

- Igen, van! Lindner Ádám 
gondoskodik a nálam jobb, 
erősebb edzőpartnerről, de én 
is azon vagyok, hogy a fejlő-
désem érdekében olyan játéko-
sokkal edzek, akiktől tanulha-
tok.

- Gratulálok az Év sportoló-
ja címhez, versenyzői pályafu-
tásodhoz további sok sikert kí-
vánok olvasóink nevében is.

Vetési Imre
Fotó: Kovács Zsolt

Az ünnepségen Kundlya 
Zsófia, a rendezvény 
háziasszonya megkö-

szönte az egyesületek tagjainak, 
a sportolóknak, a hozzátarto-
zóiknak, hogy mind eljöttek, 
majd Dióssi Csaba polgármes-
ter és Seltenreich József városi 

sportigazgató ünnepi gondola-
taik tolmácsolása után megnyi-
tották a sportgálát.

Dióssi Csaba hivatalos 
Facebook-oldalán április 24-ig 
lehetett szavazni arra, hogy ki 
kapja meg idén az Év sportoló-
ja díjat.

A polgármester köszöntőjé-
ben elmondta, hogy itt és most 
több tízezer óra gyakorlást 
és áldozatvállalást tapsolnak 
meg a nézők. „Az I. Dunakeszi 
sportgálán több mint 300 spor-
toló kapott elismerést a 2022-
es országos és megyei szinten 
is kiemelkedő teljesítményé-
ért. Gratulálok a fiatalok telje-
sítményéhez, és köszönöm az 
edzők és a szülők támogatását, 
mert nélkülük nem születné-
nek ilyen eredmények a város-
unkban!” – ismerte el a sporto-
lók teljesítményét Dióssi Csaba. 

Közel 350 díjazott kaphatott 
egy külön, erre az alkalomra ké-
szített érmet, miközben látvá-
nyos videókat nézhetett a közön-
ség. Az átadások közben a VSD 
Cheerleaders szakosztálya és a 
Musztáng Sportegyesület All In 

nevű, világbajnoki bronzérmes 
táncosainak látványos műso-
rát élvezhették az első Dunake-
szi sportgála közönsége, a meg-
hívott sportolók, edzők. 

Az este végére pedig az is ki-
derült, ki lett az év sportolója.

A kitüntetést Kishegyi Ákos 
asztaliteniszező vehette át, aki 
a felnőtt országos bajnoksá-
gon vegyes páros kategóriá-
ban 1. helyezett lett, Párja Bá-
lint Bernadett (CSM Victoria 
Carei). Azért is nagy dolog az 
elért eredmény, mert Kishegyi 
Ákos a VSD asztalitenisz-szak-
osztály történelmének első or-
szágos bajnoki címét szerezte 
meg. Úgy tűnik, ezt a dunake-
sziek is elismerik, hiszen Ákos a 
szavazatok alapján lett a legjob-
bak közt a legeslegjobb.

Fotó: Kovács Zsolt
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Négy év után újra Dunakeszin 
tartották állományuk csalá-
di napját a Pest megyei rend-

őrök és katasztrófavédők. Az általuk 
biztosított programelemek óriási lát-
ványosságot és élményt nyújtottak 
mindazoknak, akik kilátogattak a hét-
fői Dunakeszi Majálisra. Dióssi Csa-
ba polgármester is megragadta az al-
kalmat, hogy kollégái körében is kife-
jezhesse elismerését Seltenreich Má-
ria Zsuzsanna rendőr őrnagynak, akit 
a képviselő-testület a városi kitünteté-
sek átadásán Dunakeszi Város Közbiz-
tonsági Díjban részesített a több mint 
harminc éve Dunakeszin végzett lelki-
ismeretes és eredményes munkájáért.

A Dunakeszi Majálist csak felső-
fokban említhetjük: a környék legna-
gyobb, legszínesebb, legérdekesebb, 
leginteraktívabb rendezvénye volt, 
amelyre Budapestről, Kerepesről, Ve-
resegyházáról, Vácról, de még mesz-
szebbről is érkeztek látogatók. Dióssi 
Csaba polgármester élő Facebook-
bejelentkezésében úgy jellemez-
te, családbarát programkínálatával 
olyanra és akkorára nőtte már ki ma-
gát a munka ünnepe, hogy Duna-
keszinek – mondhatni – két gyerek-
napja van. A gyertyaöntéstől kezdve 
az íjászaton át az ütközés szimuláto-
rig minden volt, mi szem-szájnak in-
gere. A több ezer látogató felmász-
hatott a TEK-es tankra, olthatott tü-
zet, kipróbálhatta, milyen körülmé-
nyek között dolgoznak a tűzoltók egy 
égő házban, felülhettek a rendőrlo-
vakra, minden tűzoltó autóra, a rend-
őr motorokra, magasba emelkedhet-
tek a tűzoltó emelőkosárral, láthatták 
munka közben a rendőrkutyákat, be-

pillanthattak a kutatómentők mun-
kájába… felsorolni sem lehet, mennyi 
minden élmény érte itt a családokat. 
Csodálnánk, ha onnan egy gyerek is 
úgy távozott volna, hogy nem rendőr 
vagy katasztrófavédő (tűzoltó) szeret-
ne lenni nagykorában.

Mindemellett a ládavasút, a kerti 
vasút, a kosárhinta, a régi korok játé-
kai, az ugrálóvárak, a kézműves fog-
lalkozások és a vidámpark is ámulat-
ba és bűvöletbe ejtették a látogatókat, 
na meg a sok finomság, ami ilyenkor 
egy helyen elérhető. Kézműves sajtok, 
füstölt termékek, édességek, a külön-
böző street food falatok és pecsenyék. 
A gasztrokínálat olyan gazdag volt 
idén, hogy hosszas várakozás nélkül 
jól lakhatott mindenki.

A színpad is egész nap „üzemelt”. 
A legkisebbeknek szóló műsorok 
nyitották a napot, a Maszk Bábszín-
ház előadása, majd Singh Viki „Dis-
ney-számai” szereztek boldog órákat 
a kicsiknek. Utána sorra következ-
tek a helyi egyesületek látványosabb-
nál látványosabb produkciói. Sok te-
hetséges gyermek és még több büszke 
szülő és családtag töltötte meg a szín-
padot és a nézőteret. A kora esti Isme-
rős Arcok Zenekar koncert pedig már 
csak hab volt a tortán… a rajongók, 
de még azok is, akik nem, addig haza 
nem mentek, amíg a Nélküled című 
dalt el nem énekelte nekünk Nyerges 
Attila és bandája.

Magasra került a léc, még sok ilyen 
rendezvényt kívánunk Dunakeszi-
nek!

Szeredi Helga
Fotó: Tóta Krisztián és 

KesziPress

A RENDŐRSÉG ÉS A KATASZTRÓFAVÉDELEM JÁRMŰ FLOTTÁJA, A SOK-SOK INTERAKTÍV JÁTÉK, A SZÍNPADI PROGRAMOK, AMELYEKET AZ ISMERŐS ARCOK ZENEKAR  
KORONÁZOTT MEG, A RENGETEG FINOMSÁG ÉS ÉLMÉNY, AMELYET A DUNAKESZI MAJÁLISON SZEREZHETTEK A LÁTOGATÓK NAGYON MAGASRA TETTE A LÉCET.  

ILYEN MONUMENTÁLIS, ÉS MINDEN ELEMÉBEN SZÍNVONALAS RENDEZVÉNYEN TALÁN MÉG SOHASEM JÁRTUNK...

HETEDHÉT ORSZÁGRA SZÓLÓ 
majálist csaptak a dunakesziek
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PEZSGŐVEL ÉS TARTALMAS ÚTRAVALÓ GONDOLATOKKAL VÁRTÁK A FÁKLYÁVAL ÉRKEZŐ 
RADNÓTIS DIÁKOKAT MÁJUS 4-ÉN ESTE, A VÁROSHÁZÁNÁL. AZ ORSZÁGOS HÍRŰ GIMNÁZIUM 
BALLAGÓ DIÁKJAI AZ ISKOLA IGAZGATÓJÁVAL, NYÍRI ISTVÁNNAL, ÉS VEZETŐTÁRSAIVAL AZ 
ÉLÉN ÉRKEZTEK A VÁROSHÁZA PATINÁS ÉPÜLETÉHEZ, AHOL DIÓSSI CSABA POLGÁRMESTER 
KÖSZÖNTÖTTE AZ ÉRETTSÉGI ÉS A „NAGY ÉLET” ELŐTT ÁLLÓ FIATALOKAT. 

Fáklyás vonulás, pezsgőzés, ballagás, érettségi… 

Minden esély megvan rá, hogy sikeres jövő várjon a di-
ákokra, hiszen a Radnóti az egyik legjobb magyar-
országi középiskola – idézte a városvezető szavait a 

dunakeszipost.hu.
“Gratulálok mindenkinek, hogy az ország egyik legjobb gimná-

ziumában eljutottatok a finisig, és sok sikert kívánok a véghajrá-
hoz, ami után az életetek egyik legszebb időszaka következik!” – 
mondta a polgármester pohárköszöntőjében.

A rövid pezsgős fogadás végén a gimnazisták különleges tol-
lat kaptak, majd a pedagógusoknak is megköszönték az odaadó 
munkájukat.

A Radnóti ballagó diákjai – mint minden évben – másnap ked-
ves ünnepség keretében búcsúztak el tanáraiktól, az őket majd jö-

vőre követő fiatalabb iskolatársaiktól, hogy az évek során meg-
szerzett tudás birtokában sikeres érettségi vizsgát tegyenek, amely 
megalapozhatja felsőfokú tanulmányaikat, életük kiteljesedését.

Bevált szokás, hogy ilyenkor a tanulmányban, közösségépítés-
ben, közösségi munkában kiemelkedő diákokat elismerésben, ju-
talomban részesítik. Számos díjazott volt idén, akik közül a gim-
náziumi évek alatt szünet nélkül kitűnő tanulmányi eredményt 
nyújtó diákoknak a polgármester emléklapot és emlékplakettet 
adott át útravalóként és azért, hogy büszkén tekinthessenek visz-
sza életük ezen szakaszára. Sok sikert kívánunk mi is a fiatalok-
nak és gratulálunk az eddigi eredményeikhez!

 V. I.
Fotó: dunakeszipost.hu
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körzeti 
képviselőink jelentik

Tisztelt Lakótelepi Polgárok!
Zajlik a távhővezeték kiépítése a 
Dunakeszi Diáknegyedhez, és már 
a körzetünket is érintik a munkála-
tok. Az Aradi Vértanúk terénél le-
zárások is vannak, türelmüket kér-
jük! Jó hír azonban, hogy a mun-
kák végeztével a tér is megújul 
majd, már a látványtervek is látha-
tók a közösségi médiákban. Gyö-
nyörű zöld parkunk lesz itt is!

A Barátság út, Garas utca, Nap 
utca egy része is munkaterület 
lesz, itt hamarosan megkezdem 
az aláírásgyűjtést azért, hogy a 
szerviz út felújításával egy időben 
a parkolók kialakítása és a zöldte-
rület rendezése is megtörténhes-
sen. Ha sokan támogatják majd a 
kezdeményezést előbb valósul-
hat meg. Ez mindannyiunk számá-
ra fontos. A Fillér utcai kis köz té-
májában pedig az ott lakókat fo-
gom felkeresni, ebben is szüksé-
gem lesz a támogatásukra.

Az Iskola utcai parkoló miatt so-
kan kerestek, jelenleg oda hord-
ják a távhőfejlesztés munkála-
tai miatt a földet, erről lakossá-
gi tájékoztató is volt. Szeretném, 
ha ezen a részen is szépülnénk az 
idén, ha már a Művészetek Háza 
projekt későbbre tolódik. Sokat 
segíthet a játszótér fejlesztés és 
az Aradi Vértanúk terének rend-
be tétele, de természetesen na-
gyon fontos lenne az ottani rossz 
állapotú járdák javítása is. A Barát-
ság útja központ felé eső részén, a 
Tallér utca, Krajcár utca és a Kőrösi 
park területe is folyamatos figyel-
met kap. Sok jelzés érkezett a köz-
lekedési problémákkal kapcsola-
tosan, ezeket igyekszem a megfe-
lelő szakemberek elé vinni és a ja-
vítást elérni.

A Kispiac további fejlesztése 
is napirenden van, addig amíg a 
nagy piac ügye megvalósul, itt fo-
lyik a piacozás, ezért minden mó-
don segíteni próbáljuk ennek job-
bá, élvezhetőbbé tételét.

Folytatódott a „Randevú a tera-
szon”, beszélgetés sorozat is. Most 
Varga Tibor nyugalmazott gimná-
zium igazgatóval, városunk dísz-

polgárával beszélgettem, aki szin-
tén ebben a körzetben él, érde-
mes megnézni, meghallgatni őt.

A Majális rendkívül sikeres és 
látogatott volt, ennek kapcsán 
azonban észlelni lehetett, hogy 
ennyi ember autós érkezése, mi-
lyen kihívásokat jelent. Ebben az 
ügyben egyeztetést kezdeménye-
zek a város vezetőivel, hogy a le-
hető legjobb megoldásokkal előz-
zük meg, a hasonlóan sikeres ren-
dezvények idején a közlekedési 
káosz kialakulását.

Megtartottuk a hagyományte-
remtő Sportgála rendezvényét is, 
amelyen közel ötszáz sportolót, 
diákot, edzőt, és testnevelőt díjaz-
tunk. Ezúton is gratulálok a Lakó-
telep Szívében élő érintett spor-
tolóknak, felkészítőknek és a szü-
lőknek is. Kiemelem körzetünk is-
koláját, a Kőrösi Csoma Sándor 
Általános Iskolát, amely az egyik 
legtöbb díjazottat adta. 

Lezajlott a szemétszedési akció 
a városban, kis csapatunkkal mi is 
részt vettünk benne. Jó lenne, ha 
a következő ilyen eseményen, már 
mi lennénk a legnépesebb csapat! 
Ezzel még van feladat. Azt azon-

ban örömmel tapasztaltam, hogy 
idén kevesebb volt az eldobált 
szemét mennyisége a bejárt útvo-
nalunkon.

Új facebook csoportot indítot-
tam a Barátság 35.-45. szerviz út 
felújítása kapcsán, ide a közvetle-
nül itt élőket várom, és köszönöm, 
hogy már sokan bejelentkeztek, 
az aláírásgyűjtésben is számítok 
a segítségükre. A többi oldal és 
csoport is sokat segíti képviselői 
munkámat, oda is szívesen látom 
a jelentkezéseket, követéseket.

Tiszteljenek meg továbbra is bi-
zalmukkal, véleményükkel, s te-
gyük közösen még élhetőbbé 
szebbé e városrészt! Természe-
tesen továbbra is várom a jelzé-
seiket, olyan ügyekben, melyek 
szebbé-jobbá tehetik a Lakóte-
lep Szívének életét! E-mailben a 
Seltenreich.j@dunakeszi.hu cí-
men, telefonon a 0627 542-805 
számon, levélben a Garas utca 4. 
szám alatt, s természetesen sze-
mélyesen is!

Facebookon a Seltenreich Jó-
zsef képviselői oldalamon és a La-
kótelep Szíve csoportban is!

Seltenreich József
4. számú választókörzet

önkormányzati
képviselője

TISZTELT LAKÓTELEP SZÍVÉBEN ÉLŐK!

Mint azt a kivitelező Penta Kft. munkatársa a Dunake-
szi Polgár kérdésére elmondta, a régi útpálya felmará-
sa után 5-6 centiméter vastag új aszfalt réteggel bur-

kolták le az útpályát. Noha a megújult utat már birtokba vehet-
ték a közlekedők, melyen azonban még hiányzik a közlekedé-
si útjelek felfestése, amivel hamarosan végeznek a szakemberek.

Fotó: KesziPress

ÚJ ASZFALTBORÍTÁST KAPOTT A 600 MÉTER HOSSZÚ KAGYLÓ UTCA, AMELY A DUNÁHOZ 
VEZETŐ, KÉT NAGY FORGALMÚ UTAT - LIGET UTCÁT ÉS A RÉV UTAT - KÖTI ÖSSZE. 

Új aszfaltot kapott a Kagyló utca
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körzeti 
képviselőink jelentik

A város évről évre sokat fordít 
saját kezelésű útjainak a karban-
tartására. A Révdűlőben évek 
óta szerettük volna megújítani a 
Kagyló utca burkolatát, amely az 
egyik legrégebbi aszfaltút a kör-
zetben. Április 3-án hétfőn vég-
re elkezdődhetett a felújítás és 
május 2-án kora délután a kivi-
telező végzett az új aszfaltbur-
kolat terítésével. Többen megje-
gyezték, hogy miért nem a Rév 
út felújítását végeztük el, mivel 
az forgalmasabb és rosszabb mi-
nőségű út. A Rév út nem önkor-
mányzati tulajdonú út. Az ön-
kormányzat kérte az út felújítá-
sát az útkezelő Magyar Közúttól, 
sőt saját költségén a terveket 

már el is készítette a felújításra 
vonatkozólag.

A hónap folyamán értesítést 
kaptam, miszerint a Duna soron 
a Liget utcánál egy kitört poller 
csonkja balesetveszélyesen áll a 
járdán. A balesetveszélyt a Köz-
üzemi Kft. munkatársai a poller 
cseréjével elhárították. A Kato-
nadomb játszótéren az éves kar-
bantartás során figyelmesek let-
tek arra, hogy a nagy trambulin 
rugói deformálódtak. Az eszközt 
leszerelték és a gyártóhoz szál-
lították, ahol elvégzik az eszköz 
garanciális javítását.

A Magyarság Sportcsarnoknál 
jó ütemben halad az öltözőépü-
let, valamint a csarnokot kiszol-
gáló parkolók építése. A két léte-
sítendő parkoló közül a Sólyom 
utcai lényegében már elkészült, 
de a csarnok és az öltözőépület 
közötti is jó ütemben halad.

A Diáknegyed távhőveze-
téknek az építése április 26-án el-

érte az Aradi vértanúk terét is, 
ezért a kivitelező teljesen körbe-
kerítette azt. A munkálatok várha-
tóan hat héten keresztül zajlanak. 
A távhővezeték lefektetése után 
azonban egy új munka veszi majd 
kezdetét, mert szeretnénk a par-
kot, a sétautakat, valamint a kör-
nyezetében lévő parkolóhelyeket 
megújítani. Ugyanígy felújításra 
kerül az a régi Fő úti járda is az út 
páratlan oldalán, amelynek nyom-
vonalán a távhővezeték halad.

Április 29-én rendezték a Duna-
keszi Önkéntes Köztisztasági Na-
pot a város mintegy 20 pontján. A 
révdűlőiek – több mint 20 önkén-
tes vett részt az akcióban - a ko-
rábbi évek gyakorlatának megfe-
lelően reggel a révnél találkoztak 
és a Duna-parton, valamint a Kis-
csurgó völgyében gyűjtötték az 
elszórt hulladékot. A területen na-
gyobb gócpontot nem találtunk, 
jóval tisztább a hely, mint 10 évvel 
ezelőtt. Külön öröm, hogy a Kis-

csurgó tavaly megújított területét 
is rendben találtuk. Velünk pár-
huzamosan a városi szabadstand 
területén a Dunakeszi Nyugdíjas 
Kiránduló Klub önkéntesei tevé-
kenykedtek. Nagy köszönet min-
den résztvevőnek, segítőnek!

A hónap folyamán munkák 
kezdődtek a Duna soron a Kis-
csurgó utca magasságában, 
amelyek a part megerősödését 
és hét parkolóhely kialakítását 
célozzák. A cél egy rendezettebb 
utcakép kialakítása a területen.

A Zöld Dunakeszi Program ke-
retében újabb öt fecskefészket 
adtam át új tulajdonosainak: ez-
úttal a Kikelet, az Ifjúság, az Észa-
ki és a Kiss Ernő utcákba kerültek 
telepítésre fészkek. A hónap so-
rán két babacsomagot kézbesí-
tettem. Isten hozta az új jövevé-
nyeket a közösségünkben!

Észrevételeit, javaslatait várom 
a csoma.attila.kepviselo@gmail.
com e-mail címen.

Csoma Attila
1. sz. választókörzet 

képviselője

RÉVDŰLŐ – AHOL A TERMÉSZET ÉS EMBER TALÁLKOZIK

Folyamatosak a kátyúzási mun-
kálatok a városban, a Mátyás ki-
rály úton és a Munkácsy Mihály 
utcákban is javították az aszfal-
tot. Ha közterülettel kapcsolatos 
problémát észlelnek a körze-
tünkben, az alábbi elérhetősége-
ken közvetlenül is bejelenthetik, 
de pontos helymeghatározással 
a DunakesziApp mobilalkalma-
zásban is jelezhető.

Elhárítottuk a problémát a 
Fóti út–Nándori út sarkán, ahol 
megsüllyedt egy csatornafedél, 
de még mielőtt balesetet ered-
ményezett volna, a Dunakeszi 
Közüzemi Nonprofit Kft. mun-
katársai gondoskodtak a gyors 
javításról. Köszönöm a munkát 
és a lakók türelmet!

Idén is megrendezték az Alagi 
DSK sakkozójának emléket állító 
Nógrádi Attila sakk emlékver-
senyt a Dunakeszi Radnóti Mik-
lós Gimnáziumban. A szervezők 
az amatőr sakksport fejlődését 
és Dunakeszi jó hírnevének 
ápolását tűzték ki célul. Juhász 
Ádám, Dunakeszi Alag városrész 
alpolgármesteri megbízottja 
adta át a résztvevőknek Dióssi 

Csaba polgármester úr gratulá-
ló levelét és a városi ajándékot 
a dobogós helyezetteknek. Ez-
úton is gratulálok Sági Bencé-
nek, aki felnőtt kategóriában 
1. helyezést ért el és jelenleg is 
sakkszakkört vezet a gimnázi-
umban. Köszönet a szervezésért 
Nógrádi Józsefnek és Solymosi 
László díszpolgár úrnak.

Megtisztítottuk a Szabadság 
tér, a Piros óvoda és Fazekas Mi-
hály Német Nyelvoktató Nem-
zetiségi Általános Iskola kör-
nyéket. Kis csapat gyűlt össze 
– 9 fő – erre a területre, de így 
is több zsák szemetet szedtünk 
össze az önkéntes köztisztasá-
gi napon. Köszönjük a helyben 
résztvevők segítségét és azok-

nak is, akik a város más pontjain 
dolgoztak a tiszta Dunakesziért!

Szeptemberben elindul a 
technikumi képzés is Dunake-
szin, a VSZC Lányi Ferenc Tech-
nikum a minap tette közzé ál-
lásajánlatát. Várják informatika-
matematika, informatika-angol, 
informatika-fizika, történelem, 
angol és testnevelés szakos pe-
dagógusok jelentkezését.

Kérdéseikkel és észrevételeik-
kel továbbra is keressenek biza-
lommal!

 Erdész Zoltánalpolgármester
10. sz. választókerület 

képviselője

Juhász Ádám  
Dunakeszi Alag városrész 

alpolgármesteri megbízottja
juhasza@dunakeszi.hu

+36 70 797 9054

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETI LAKOSOK!
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körzeti 
képviselőink jelentik

Hamar eltelt az áprilisi hónap is. A 
körzetünkben ismét hatalmas si-
kerrel rendezték meg a Futakeszit. 
Áprilisban volt a Köztisztasági Nap, 
ahol a VSD Jégkorong Szakosztály 
versenyzői, edzői és a szülői kö-
zösség, a Fenyőlakópark Egyesület, 
Vér Imre és tanítványai, valamint 
körzeti és városi lakótársaink se-
gítségével ismét megtisztítottuk 
a körzetünket. A legnagyobb tisz-
telettel köszönöm mindenkinek a 
részvételét. 

Egy új gyalogátkelőhely lesz ki-
alakítva nemsokára a Janek Géza 
utca és Fóti út sarkán. Meghívást 
kaptam Varga Rita rendőr had-
nagytól, a Dunakeszi Rendőrkapi-
tányság főnyomozójától, aki meg-
ismertette velünk az internetes csa-
lások elleni rendőrségi munkát. A 

rendőrség a www.kiberpajzs.hu ol-
dalon részletesen bemutatja, hogy 
milyen jelek mutatják az elektroni-
kus csalások lehetőségét. Egy or-
szágos kampány keretében a városi 
önkormányzat együttműködve a 
Dunakeszi Rendőrkapitánysággal 
felhívja mindenki figyelmét az in-
ternetes csalásokra. 

Német nemzetiségi képviselő-
ként hatalmas büszkeséggel tölt 
el, hogy a Fazekas Mihály Német 
Nyelvoktató Nemzetiségi Általános 
Iskola német nemzetiségi tanu-
lóiból Vadász Vivien, Vigh Hanna, 
Pál Zsuzsanna, Zöldi Zsigmond, 
M. Kovács Bánk, Miklósa Emma és 
Brenner Kata sikeresen képvisel-
te az iskolánkat a Pilisvörösváron 
megrendezett német regionális 
vers és prózamondó versenyen. 
Gratulálunk a felkészítő tanáraik-
nak, Kollárné Kovács Mariannak, 
Vasvári Katalinnak, Dudák Hajnal-
kának, valamint Kaszásné Kovács 
Gabriellának. Szintén gratulálunk 
a Fazekas iskola tanárai általa meg-

rendezett Lesenacht, Die Schule 
der magischen Tiere című műsor-
hoz, melyben Vigh-Sülye Klára ta-
nárnő vezetése mellett részt vettek 
Kamocsa Tímea, Szilassiné Lutz Ma-
riann, Bereczki Éva, Horváth Zsófia, 
Maklári Orsolya és Karlbauer Bálint 
iskolai pedagógusok, akik a 3.NA 
és a 3.NB német nemzetiségi osz-
tályoknak egy fantasztikus éjszakai 
iskolai kalandot szerveztek meg. 

Gratulálok a Dunakeszi Program-
iroda kollégáinak is a városi majális-
hoz és rendőrnaphoz, ahol szintén 
fellépett a nemzetiségi iskolából 
az 1.NB. osztály, Kamocsa Tímea 
tanárnő felkészítésével. Kundlya 
Zsófia pedig bebizonyította a Du-
nakeszi Böllér verseny után ismét, 
hogy személyében egy profi mű-
sorvezetőt is ismerhettünk meg. 

Magyarország egyik legjobb kö-
zépiskolájában, a Dunakeszi Rad-
nóti Miklós Gimnáziumban idén, 
a DNNÖ által alapított Lenau-Diák 
díjat 14 év után először, három bal-
lagó diák is kiérdemelte. Tisztelet-

tel gratulálunk Kozsán Balázsnak, 
Farkas Pálnak és Wolkersdorfer 
Tamásnak, akik a német nyelv és 
kultúra kimagasló elsajátításának 
az eredményeként kapták ezt a 
magas szintű elismerést. A német-
tanáruknak, Mayer Tamás tanár 
úrnak pedig tisztelettel köszönjük 
a kiváló szakmai munkáját. Ne fe-
ledjék, ismét LEGO kiállítás lesz a 
VOKE Művelődési Központban má-
jus 12-13-14-én. Várunk mindenkit 
nagyon sok szeretettel!

Bármilyen kéréssel, kérdéssel 
keressenek bátran az alábbi elérhe-
tőségeimen. Telefonon a 06 20 429 
10 33-as számon, emailben a Du-
nakeszi.petho@gmail.com címen. 
Vagy a közösségi médiában a Pe-
thő Krisztián képviselő 8.vk online 
fogadóóra címen.

Pethő Krisztián
8. számú választókörzet

önkormányzati 
képviselője

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETEK, KEDVES DUNAKESZIEK!

BERUHÁZÁSOK
Az épülő Diáknegyed energia ellátását a városi 
távhőszolgáltató fogja biztosítani. Ehhez a szol-
gáltatáshoz a távvezeték kiépítése megkezdő-
dött, amely a Tallér utcától a Klapka utca végén 
épülő Diáknegyedig tart. Első ütemben a Magyar-
ság sporttelepen kezdődtek meg a munkálatok. A 
következő ütem is megkezdődött, mely a Béke út-
tól a Magyarság pályáig a Fő úti járdát, a zöldsá-
vot és a Bárdos Iskola udvarát fogja érinti. (Termé-
szetesen nem a frissen felújított udvari részt.) A be-
ruházás hozadéka, hogy önkormányzati forrásból 
a Magyarság pálya felé tartó betonkockás járda is 
megújul. A beruházás ezen szakaszában az ottani 
gyalogos forgalom korlátozására kerül sor. Kérjük 
az arra járók figyelmesen közlekedjenek. 

ÚJ MÁSZÓKA A BAJNOK GÁZA TÉRI JÁTSZÓ-
TÉREN 
A játszóterek felújításának részeként új mászóvár 
kerül a Bajnok Géza téri játszótér közepére. Az ele-
mek megérkeztek, a telepítésre a napokban kerül 
sor.

FECSKEFÉSZKEK
Az Önkormányzat jóvoltából egy érdekes kezde-
ményezés részvevői lehettek azok a lakótársak, 
akik jelentkeztek fecskefészek kirakására az ingat-
lanjukon. Körzetünkből további két lakótárs csat-
lakozott a kezdeményezéshez. Már ők is megkap-
ták a cserép fecskefészket, amit ingatlanjukon 
helyeztek el az útmutatás szerint. Így már a kör-
zetünkből nyolcan várjuk a „vendégeket”, akik el-
foglalják ezeket a „lakásokat”.

TAVASZI MUNKÁLATOK  A KÖRZETBEN
Az útburkolatok, kátyúk javításai ütemezetten ha-
ladnak. A korábban jelzett úthibákat pl. a László és 
Bartók Béla utcában a kivitelező kijavította, illetve 
kijelölésre került a javítandó terület. Az úthibák-

kal kapcsolatban arra kérem kedves lakótársakat, 
hogy jelezzék számomra a lenti elérhetőségemen. 
Én magam is folyamatosan jelentem be az úthibá-
kat, például a Bartók Béla utcai kátyút.

KÖZTISZTASÁGI NAP A KÖRZETBEN
A városi önkéntes köztisztasági napon csapatom-
mal először a gyártelepen szedtünk szemetet, 
másnap pedig a Szent Mihály templom közössé-
gének tagjaival tettük rendbe a plébánia udvarát, 
a templom, valamint a gimnázium környékét. Kö-
szönöm mindenkinek a segítséget, vigyázzunk a 
város tisztaságára!

MEGTALÁLNAK 
AZ INTERNETEN IS
Arra bíztatom Önöket, hogy keressék fel oldala-
mat a Facebookon is, ahol folyamatos, naprakész 
információkkal igyekszem szolgálni az egész vá-
rost és a körzetet érintő ügyekről. www.facebook/
szabojozsefkepviselo Észrevételeiket, javaslatai-
kat továbbra is várom az alábbi elérhetőségeken: 
Email: joszabo61@gmail.com Levelezési cím: 2120 
Dunakeszi, Fő út 25.

 Szabó József 
3. számú választókörzet 

képviselője

TISZTELT LAKÓTÁRSAIM!
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körzeti 
képviselőink jelentik

Az elmúlt időszak talán legfontosabb 
eseménye az április 29-én megtar-
tott önkéntes köztisztasági nap, me-
lyen én is részt vettem. Eddig saját 
szervezésben végeztük lelkes helyi 
csapatokkal, illetve családommal. 
Tavalyelőtt a Klapka utcai parko-
lót tisztítottuk meg, tavaly pedig a 
kisrdőben tettünk rendet, egy egész 
konténernyi hulladékot szedtünk 
össze. Ebben az évben nem szer-
veztem külön a köztisztasági napra; 
most már olyan hagyománya van és 
olyan nagy az érdeklődés környeze-
tünk szépítése, hulladék mentesítése 
iránt, hogy úgy döntöttem, az önkor-

mányzat által szervezett akcióban 
veszek részt. És nem bántam meg. 
Egy közel 20 fős csapatban dolgoz-
hattam felnőttekkel és gyerekekkel 
együtt a Béke és Klapka utcai par-
kolókban, a Klapka utca két oldalán 
valamint a vasúti töltés oldalában. 
Azt hiszem nyugodtan kijelenthe-
tem, hogy sikeres volt a munkánk, 
rengeteg hulladékot gyűjtöttünk 
össze, a cigaretta csikkektől kezdve 
a használt autóabroncsokon át a PET 
palackokkal bezárólag. Ez egyrészt 
nagyon örvendetes, mert szépült 
környezetünk, viszont szomorú, 
hogy még mindig nagy mennyiségű 
hulladékot, közte rengeteg veszélyes 
hulladékot szórunk szét közvetlen 
lakóhelyünkön. Azért bízom benne, 
hogy a jövőben szép fokozatosan 
egyre kevesebb és kevesebb szeme-
tet látunk és találunk utcáinkon, tere-
inken. Köszönöm mindenkinek, aki 
időt és energiát áldozott közvetlen 
környezetünk megtisztítására.

Az áprilisi képviselő testületi ülé-
sen szót kértem a Tábor utca 48-58. 
Társasház problémájának megoldá-
sa érdekében. A Tábor utca és Dr. Füzi 
József utca sarkán van egy szennyvíz 
akna, amely eddig nagy esőzések 
idején rendszeresen eldugult és min-
dig a DMRV Zrt-t kellett hívni, hogy 
kitisztítsák. Mostanra azonban már 
nem szükséges nagy esőnek lennie, 
hogy elduguljon, száraz időben is 
többször megtörtént már és a tisz-
títás költsége mindig a Társasházat 
terheli. A dugulás oka valamennyi 
esetben az, hogy ronygydarabok, sőt 
pelenkák jelennak meg az aknában, 
amelyek természetesen akadályoz-
zák a szennyvíz elvezetését, ami azt 
eredményezi, hogy előbb az utcára 
folyik ki a fekáliás víz, de szélsőséges 
esetben a Társasház földszinjét önti 
el. Volt már rá példa nem egy egy-
szer. Kértem, hogy vizsgáltassuk meg 
a rendszert és keressünk megoldást a 
fent leírt hibák elhárítására.

Szintén ezen a területen található 
többféle üzlet és orvosi rendelők is, 
melyekben sokan fordulnak meg 
napi szinten. Sok ember sok hulla-
dékot termel, így a kihelyezett hul-
ladékgyűjtő ládák nem bírják a ter-
helést, gyorsan megtelnek és máris 
mellettük, a földön lesznek a szemét-
kupacok. Sűrűbb ürítését kértem a 
hulladékgyűjtő ládáknak.

A Fazekas Mihály Német Nyelv-
oktató Nemzetiségi Általános Iskola 
főbejárata előtt kialakuló reggeli és 
délutáni veszélyes forgalmi helyzet 
javítását, a forgalmi rend szükséges 
finomítását továbbra is napirenden 
tartom, melyről írásos javaslatot 
nyújtok be. 

Kedves Lakótársak!
Kérem, keressenek a továbbiakban is 
javaslataikkal, észrevételeikkel, kéré-
seikkel elérhetőségeimen. 
Telefon: 06 20 336 9294
E-mail:  ferencbilinszky@gmail.com

Bilinszky Ferenc
5. vk. önkormányzati

képviselő

TISZTELT DUNAKESZIEK! TISZTELT LAKÓTÁRSAK!

TISZTELT LAKÓTÁRSAIM!

Legfrissebb hírem a körzetből, 
hogy végre megépülhet a körfor-
galom a Kossuth Lajos utca–Szé-
chenyi utca kereszteződésében. A 
tavaly nyáron a helyszínen történt 
csőtörés következtében a DMRV 
Zrt. a kereszteződés alatt is húzódó 
regionális vízvezetéket korszerűsí-
tette, így már csak egy vízvezeték 
kiváltására van szükség, melynek a 
kivitelezését előre hozták, a mun-
kát a napokban elkezdték a szak-
emberek. A Magyar Közút Zrt.-vel 
is zajlanak az egyeztetések, az épí-
tési engedély kérelmet beadtuk, 
amint az engedélyt megkapjuk, in-
dulhat a körforgalom építése, ter-

veink szerint még idén nyáron. Ez-
zel várhatóan megszűnnek a hosz-
szas autósorok, amik csúcsidőben 
a kereszteződésben kialakulnak. 
A körforgalom mellett a Kossuth 
Lajos utcán, az érintett szakaszon 
buszmegálló öblöt és gyalogátke-
lőhelyeket is építünk, hogy ezzel is 
segítsük az áthaladó forgalmat.

Folyamatos a látványos munka 
a víztorony körül, már festik a tar-
tályt, miközben a vízvezeték építé-
se is rendületlenül zajlik. A forga-
lomkorlátozás még eltart néhány 
hétig a Kossuth Lajos utca Toldi 
utca-Szent Imre tér közötti szaka-
szán, ahol az M2-es autóút irányá-
ból terelő útvonalon lehet közle-
kedni a városközpont felé. A tere-
lés miatt megnövekedett a helyi já-
ratok utazási ideje, így hétvégén a 
vasárnapi menetrend szerint köz-
lekednek a dunakeszi buszok. 
Megértésüket és türelmüket kö-
szönjük!

A Dunakeszi Programiroda ve-
zetőjeként örömmel tapasztaltam, 
hogy rekordszámú látogatót von-
zott ki a majális a Katonadombra 
a hónap első napján. Az időjárás 
is kegyes volt, a programok is vál-
tozatosak és színeses voltak. Gye-
reknappal folytatjuk, várunk min-
denki május 28-án szintén a Kato-
nadombon.

Első alkalommal, de hagyo-
mányteremtő céllal rendeztük 
meg a Dunakeszi Sportgálát, ame-
lyen több száz dunakeszi sporto-
lónak adtunk át elismerést a 2022-
ben elért kimagasló országos és 
megyei eredményeikért. Felemelő 
volt együtt látni ezt a sok sikeres és 
tehetséges fiatalt. A közönség sza-
vazata alapján Kishegyi Ákos aszta-
liteniszező lett az év sportolója.

Minden nagyóvodásnak és álta-
lános iskola alsó tagozatos korú di-
áknak van már Gyűjtsd össze Du-
nakeszit! matricás albumja? Akinek 

esetleg még nincs, tud igényel-
ni lakcímkártyával a Polgármeste-
ri Hivatal ügyfélszolgálatán. És már 
a matricacsomagok is kaphatók 
ugyanitt, vagy a VOKE József Atti-
la Művelődési Központban és több 
Dunakeszi Kártya elfogadóhelyen. 
Érdemes csatlakozni a Gyűjtsd ösz-
sze Dunakeszit! Facebook csoport-
ba, ahol tájékozódhatnak az árusí-
tó helyekről, bonyolítható a mat-
rica csere és minden új informáci-
ót is közzé teszünk. A gyereknapon 
újra lesz Matricapont, ahol a máso-
dik, csak rendezvényen megsze-
rezhető matrica is begyűjthető, de 
cserére és vásárlásra is lesz lehető-
ség.

Elérhetőségeim: 
alpolgarmester@dunakeszi.hu
Telefon: +36 70 338 0761
Facebook: Sipos Dávid

Üdvözlettel:
 Sipos Dávid

alpolgármester
9. sz. választó- 

kerület képviselője
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körzeti 
képviselőink jelentik

- A Zápolya utca 2., a Klapka utca 
38. és a 42. közelében zörgő akna-
fedél garanciális helyreállításának 
kérelmével kapcsolatban tájékoz-
tattak, hogy a beadványt továbbí-
tották a Penta Kft. felé, mely hely-
reállítás időközben megtörtént.  

-  Kálmán utca 14. előtti csapa-
dékvíz elvezetés megoldásaként a 
szikkasztókút kialakítását a Penta 
elvégezte. 

- A Zalán utca–Klapka utca sar-
kon hiányzó „Elsőbbségadás” táb-
la pótlása végett a megrendelés a 
közüzemi felé megtörtént. Hó kö-
zepén a jelzett KRESZ tábla a he-
lyére került.  

- Az előzőleg bejelentett kátyúk 
március végéig ígért helyreállítá-
sa több címen elmaradt. A körze-
ti hírlevél kihordása során újabb 
kátyúkat észleltem, ezt követően 
a kátyúk megszüntetése érdeké-
ben közös szemlét tartottunk az 
osztály illetékesével, egyben azok 
körbe jelölése is megtörtént.  

- A Tábor utca és Bajtárs utcai 
sarokingatlan Bajtárs utcai olda-
lán lévő öt darab gömbakác galy-
lyazását a vállalkozó elvégez-
te, mivel a kérelmező hölgy, mint 
szociálisan rászoruló dunakeszi la-
kos kérvényezett.

- A Mihály utca 6. előtt szin-
tén csapadékvíz elvezetés meg-
oldása végett a Mihály utca 8. sz. 
előtt volt szükség egy szikkasztó-
ra, melynek kialakítását a kivitele-
ző elvégezte.

- A Kölcsey utca és Zalán utca 
sarkán a megsüllyedt szegélyek 
cseréje a Penta munkatársainak 
köszönhető. 

- A Görgey utca 4. sz. előtti 
komplett csatornafedél cseréjét 
a DMRV Zrt. munkatársai végez-
ték el.

- A Pénzügyi és Jogi Bizott-
ság ülésén a tagság egyöntetűen  

megszavazta a Rákóczi útnak a 
Hunyadi utca és Bajtárs utca kö-
zötti szakaszon a „Megállni tilos” 
táblák kihelyezését. Számos la-
kossági panasz érkezett az ügyfél-
szolgálatra, illetve fordultak írás-
ban hozzám, mivel van olyan in-
gatlan tulajdonos, aki az úttesten 
parkol gépjárművével. A környék 
kereszteződéseinek belátását, az 
ingatlanokról történő kihajtást 
akadályozza, egyben balesetve-
szélyt idézve ezzel elő. A Rákóczi 
út párosszámozású oldalán a Baj-
társ sarokig, míg a páratlan olda-
lon a Bródy Sándor, majd a Vasvári 
Pál utca sarokig kerültek kihelye-
zésre a tiltó táblák. 

- A Megyeri-Kovács Kft. alkalma-
zottai befejezték az Óvoda köz-
ben kialakított parkoló viacolorral 
való lerakását.

- Hunyadi utca 11. előtt besza-
kadt járda helyreállítása a bejelen-
tést követő héten megtörtént. 

- Királyhágó utca 27. előtt a szik-
kasztókút helyreállítása szüksé-
ges, mivel a kút oldalának egy ré-
sze beszakadt. A helyreállításra 
egyébként már második alkalom-
mal volt szükség, mely utóbbi re-
mélhetően végleges megoldást 
eredményez.

- A Mátyás király utca 4. sz. előtt 
a járda megsüllyedt. A 10 évvel 
ezelőtti még a Tóvárosból indu-
ló 1000 mm átmérőjű csapadék-
víz csatorna kiépítése miatt kivá-
gandó 50 éves hársfa földben ha-
gyott gyökérzete okozhatott. Az 
idő múlásával a gyökérzet elhalt, 
mely végett a viacolor egyre job-
ban megsüllyedt. A csapadék csa-
torna a Tóvárostól indult, majd a 
munkálatok a Mátyás király utca 
párosszámozású oldalán, vala-
mint a Tábor utcán folytatódott. 
A helyreállítás érdekében az illeté-
kes ügyintéző hölgyhöz fordultam

- A Klapka utca–Király utca–
Görgey utca találkozásába kért 
kutyapiszok tároló kihelyezését 
a Dunakeszi Közüzemi Nonprofit 
Kft. munkatársai elvégezték.

- A Klapka utcában második al-
kalommal került sor közös szemlé-

re, az „Egyenrangú útkeresztező-
dés”-re figyelmeztető táblák kihe-
lyezése érdekében Bottyán Tibor 
beruházási, műszaki ügyintéző úr-
ral. Egyelőre elbírálás alatt van a 
kérelem.

- Közös helyszíni szemlére volt 
szükség négy címen, melyben 
Bene-Lovász Gabriellla beruházá-
si, műszaki ügyintéző hölgy volt a 
partnerem. Elsőként a Rákóczi úti 
„Megállni tilos” táblák kihelyezé-
se, majd a Királyhágó utcai szik-
kasztókút, valamint a Kálmán ut-
cai csatornafedél mellett megsüly-
lyedt aszfalt helyreállítása érdeké-
ben történt. A szemlét követően 
a KRESZ táblák kihelyezése, illet-
ve a helyreállítások rövid időn be-
lül megtörténtek. Utolsó állomás-
ként a cél a Mátyás király utca 4. 
előtti megsüllyedt járda helyre-

állítása volt, ahol az ott lakó úr-
ral személyesen is találkoztunk. A 
helyreállítási munkálatok elvégzé-
séig egyelőre csak a türelmét kér-
tük a bejelentőnek.

- Újabb aknafedél probléma ke-
letkezett, mely végett a Tábor utca 
41. tulajdonosa keresett meg.   Köz-
vetlen az ingatlan előtti csatorna-
fedélen a gépjárművek áthaladá-
sakor csattanó hang hallható, mely 
roppant zavaró. A helyszíni szemle 
igazolta a bejelentő állítását, majd 
az aknafedél helyreállításával kap-
csolatos intézkedését Galovics Pé-
ter a DMRV Zrt. műszaki ellenőré-
től kértem e-mailben. A cikk meg-
írásáig válasz nem érkezett. 

 Hircz Tamás
6. sz. választókörzet 

önkormányzati
képviselője

TAVASZ KEZDETÉVEL VÉGZETT HELYREÁLLÍTÁSOK
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A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, 
hosszú távú munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a kozuzem@
dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi vagy 
vonzáskörzetében levő lakhely 

(Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 

MUNKAERŐ FELVÉTEL

VIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLETVIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLET

2120 Dunakeszi, F2120 Dunakeszi, Főő út 56. út 56.
Tel.: 30/664-3331Tel.: 30/664-3331

• Hatalmas vágott virág választék
• Rengeteg cserepes virágzó és zöldnövények

• Menyasszonyi csokrok, asztalidíszek készítése
• Temetési koszorúk, sírdíszek egyedi megoldásokkal

• Évszakonként változó dekorációs kellékek
• Lakás és iroda dekorálása élő- és minőségi selyemvirágokkal!

Nyitva tartás:Nyitva tartás:  Hétfő-Péntek: Hétfő-Péntek: 7:00–19:00 7:00–19:00 
SzombatSzombat: : 8:00–16:8:00–16:0000 •  • VasárnapVasárnap: : 8:00–16:008:00–16:00

www.pawww.passsziom.husziom.hu

Bővült az orvosi eszközpark a mentők napján

A mentők napján, má-
jus 10-én hematoló-
giai készüléket ad-

tak át a város vezetői a Fóti 
úti gyermekorvosi rendelő-
nek, ahol így már néhány vér-
cseppből is fel tudnak állíta-
ni az orvosok olyan diagnózi-
sokat, amelyekért sok esetben 
kórházba, vagy laboratóriumi 
vérvizsgálatra küldenék a pá-
cienseket. Ezzel adott esetben 
gyorsabbá, azonnalivá válik 
a gyógykezelés megkezdése 
vagy a további vizsgálatok el-
rendelése.

Dr. Nagy Róbert gyermek-
orvos köszönetképpen egy 
rövid ismertetőt is tartott az 
orvosi eszköz működéséről.

Ha beválik, szeretnénk, ha 
minél több rendelőben el-
érhető lenne – nyilatkozta 
Dióssi Csaba polgármester.

Szeredi Helga
Fotó: Lipák Edvin
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Dióssi Csaba polgármester a város ajándékát 
adta át a vendégeknek

Sipos Dávid alpolgármester és Kárpáti Zoltán, 
az együttműködés egyik szervezője, ötletgazdája

AKI ÁPRILIS 28-ÁN, PÉNTEKEN A REGGELI 
ÓRÁKBAN A IV. BÉLA KIRÁLY FŐTÉREN SÉ-
TÁLT, ÚGY ÉREZHETTE MAGÁT, MINTHA EGY 
SOK NEMZET TURISTÁI ÁLTAL LÁTOGATOTT 
VÁROS KEDVELT HELYSZÍNÉN JÁRNA. ANGOL, 
TÖRÖK, MAGYAR SZAVAKTÓL, VIDÁM EMBE-
REKTŐL VOLT HANGOS A VÁROS KÖZPONTJA 
ANNAK ÖRÖMÉRE, HOGY A TÖRÖKORSZÁGI 
ISZTAMBULBÓL EGY NÉPES DIÁKCSOPORT 
ÉRKEZETT A KÍSÉRŐ TANÁROKKAL EGYÜTT 
DUNAKESZIRE, AKIKET DIÓSSI CSABA POL-
GÁRMESTER, SIPOS DÁVID ALPOLGÁRMES-
TER ÉS MAYER TAMÁS, A RADNÓTI GIMNÁZI-
UM IGAZGATÓHELYETTESE FOGADOTT. 

A 
kölCsöNös üdvözlés és az ajáNdé-
kok átadása előtt Dióssi Csaba rö-
viden felidézte a magyar és a török 
nemzet történelmének közös korsza-

kát, melyre napjainkban már leginkább a ma 
is fellelhető építészeti örökség, a török nyelvből 
átvett, a magyar gasztronómiában is használt 
kifejezések révén emlékezünk. 

Az isztambuli és a dunakeszi iskolák között 
formálódó kapcsolat létrejöttéről Dióssi Csaba 
elmondta: „Eredetileg ez az együttműködés a 
Rokka Néptánccsoport jóvoltából, több évti-
zeddel ezelőtt kezdődött. Két évvel ezelőtt az-
tán a törökök részéről fogalmazódott meg az 
ötlet, hogy ezt a kapcsolatot a néptáncon kívül 
az iskolákra is terjesszük ki. Ez láthatóan sike-
rült, hiszen most Dunakeszin láthatjuk vendé-
gül a török tanulókat, hamarosan pedig a du-
nakeszi diákok fognak Isztambulba látogatni. 
A jövőben nem zárkózunk el attól sem, hogy 
ez kibontakozzon akár városok közötti kap-
csolattá is.” 

A polgármester dunakeszi csomagokkal 
ajándékozta meg a diákokat, és az őket kísé-
rő pedagógusokat. Az isztambuli delegáció pe-

dig egy mozaikdarabot adott át a dunakeszi vá-
rosvezetésnek, emlékül a török földrengés után 
nyújtott magyar segítségért.

A Dunakeszi Polgárnak nyilatkozó Kubilay 
Karahan, a török-magyar kapcsolatokat évti-
zedek óta ápoló kulturális menedzser megha-
tódottan mondott köszönetet a törökországi 
földrengés utáni mentésben nyújtott magyar 
segítségért, a dunakesziek támogatásáért. 

A Dunakeszin tavaly aláírt testvériskolai 
megállapodás előzménye, hogy a széles nem-
zetközi kapcsolatokkal rendelkező Kárpáti 
Zoltán, a Radnóti Miklós Gimnázium koráb-
bi, ma már nyugdíjba vonult igazgatóhelyettese 
hosszú évek óta ápol korrekt szakmai kapcso-
latot Kubilay Karahan, török-magyar kulturá-
lis menedzserrel, akinek szervezésében a Kőrö-
si iskola, a Fazekas iskola és a Radnóti gimná-
zium vezető képviselői 2022 nyarán Isztambul-
ban tájékozódtak az együttműködés szakmai 
lehetőségeiről, melynek eredményeként a török 
és a dunakeszi iskolák vezetői egyaránt támo-
gatták a testvériskolai megállapodást. 

Mayer Tamás, a Radnóti gimnázium igazga-
tóhelyettese érdeklődésünkre elmondta, hogy 
az együttműködésben résztvevő isztambuli is-
kolák vezetői nagy szeretettel fogadták a duna-
keszi delegáció tagjait tavaly, amikor tájékozó-
dó látogatáson voltak a Boszporusz-parti met-
ropoliszban. 

– Örömmel mondhatom, hogy megismerve 
a kinti iskolákat és vezetőiket, már az első pil-
lanatban olyan kapcsolat alakult ki köztünk, 
melyre a későbbiekben is tudunk építeni, en-
nek ékes bizonyítéka a török fiatalok mostani 
látogatása is. A mi iskolánkba húsz, 15-18 év 
közötti diák érkezett, akiket családoknál szál-
lásoltunk el. A közös programok, a város és a 
családok vendégszeretete hozzájárul a fiata-
lok között létrejött kapcsolatok gazdagításá-
hoz, melyben nagy segítség számukra az angol 
nyelv ismerete. 

Mayer Tamás azt is elárulta, hogy a török fi-

atalok érkezése előtt pár nappal felvették egy-
mással a kapcsolatot a dunakeszi és az isztam-
buli diákok, akik Messengeren és WhatsAppon 
kommunikáltak. 

- Olyan pozitív jelzéseket kapok, amelyek 
megerősítenek abban, hogy jó úton járunk, és 
most már tényleg a gyerekeken múlik az, hogy 
mostantól milyen kapcsolatot alakítanak ki. 
Szerintem a város, a gimnázium és az iskolák 
nagy segítséget adtak ehhez. Fiataljaink szá-
mára óriási motivációt jelent, hogy május vé-
gén - amikor a dunakeszi delegáció Isztambul-
ba utazik – hét napot annak a török fiatalnak a 
családjánál tölthetnek, akit most ők láttak ven-
dégül. A fiatalok, a családok között létrejött 
tartalmas kapcsolat jelentheti az éltető elemét 
az iskolák és a városok együttműködésének – 
fogalmazott Mayer Tamás.

Az 52 fős török delegáció tagjai a dunakeszi 
iskolákban tett látogatások mellett az önkor-
mányzat jóvoltából megismerhették Budapest 
nevezetességeit, a szépséges Balatont és a közös 
történelmünk helyszínét, Eger városát. 

Vetési Imre
Fotó: KesziPress

SZÉPEN FORMÁLÓDIK A TÖRÖK 
TESTVÉRISKOLAI KAPCSOLATUNK
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Sipos Dávid alpolgár-
mester, a körzet önkor-
mányzati képviselője 
videót tett közzé közös-

ségi oldalán, amelyben arról 
beszél, hogy a forgalmi problé-
mák megoldásán dolgoznak. A 
csomópont alatt egy regionális 
vízvezeték húzódik, amit a ta-
valy nyári csőtöréskor a DMRV 
Zrt. kicserélt, most pedig újabb 
munkálatokba fogtak.

A videóban hallhatjuk, hogy 
az alpolgármester újabb tár-
gyalásokat folytat a DMRV 
Zrt.-vel és a Magyar Közút-
tal is – mint fogalmaz -, en-
nek első jeleit már látni lehet 
a területen. A nap, mint nap 
arra közlekedő gépjárműveze-
tőkhöz hasonlóan érdeklődés-
sel várjuk, hogyan és mikorra 
oldják meg a közlekedési cso-
mópont problémáit.

Mint azt Dióssi Csaba írja: „A tervek már korábban el-
készültek, az alkalmat pedig az energetikai fejlesztés 
adta: kihasználjuk a helyzetet, ha a kivitelező úgyis 

felbontja a régi járdát, saját forrásból megújítjuk a parkot és a 
közlekedési útvonalakat, de a parkolási gondokat is orvosoljuk 
rendezett és több parkolóhellyel.”

Értesüléseink szerint a távhővezeték építésével a területen 
várhatóan hat héten belül végeznek a szakemberek, utána kez-
dődik a pihenőpark kialakítása. 

A KOSSUTH LAJOS UTCA ÉS A SZÉCHENYI UTCA KERESZTEZŐDÉSE KRITIKUS, MONDHATNI 
KAOTIKUS PONT DUNAKESZI KÖZLEKEDÉSÉBEN. A GYALOGOSOK ARRA PANASZKODNAK, 
HOGY NINCS ZEBRA, AZ AUTÓS FORGALOM NEHÉZKES, REGGELENTE KOMOLY DUGÓK 
ALAKULNAK KI, A BUSZOK PEDIG CSAK TOVÁBB NEHEZÍTIK A HELYZETET. MOST ÚGY TŰNIK, 
VALAMI KEZDETÉT VETTE.

PIHENŐPARKOT, HANGULATOS SÉTÁNYT ÉS MEGÚJULT ZÖLDFELÜLETET ALAKÍTUNK KI 
AZ ARADI VÉRTANÚK TERÉBŐL AZUTÁN, HOGY A DUNAKESZI DIÁKNEGYEDBE VEZETŐ 
TÁVHŐVEZETÉK ÉPÍTÉSI MUNKÁLATAI BEFEJEZŐDNEK A TÉREN – JELENTETTE BE ÁPRILIS 
26-ÁN, KÖZÖSSÉGI OLDALÁN A VÁROS POLGÁRMESTERE.

Végre lesz megoldás a Kossuth-
Széchenyi utca kereszteződésében? Megújul az Aradi vértanúk tere
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„2023. ÁPRILIS 29-ÉN, 
SZOMBATON DÉLELŐTT 

LEZAJLOTT A DUNAKESZI 
ÖNKÉNTES KÖZTISZTASÁGI 
NAP. AZ ESEMÉNYT IMMÁR 

12 ÉVE, AZAZ 2011 ÓTA  
SZERVEZZÜK. VÁROSSZERTE 

367 ÖNKÉNTES LAKÓTÁRSUNK 
JELENTKEZETT MUNKÁRA. 

EZÚTON IS KÖSZÖNJÜK MINDEN 
ÖNKÉNTES   MUNKÁJÁT! A 

CSAPATOK VISSZAJELZÉSEI 
ÉS SAJÁT TAPASZTALATOK 

ALAPJÁN IS LÁTSZIK, HOGY AZ 
ELMÚLT TÍZ ÉVHEZ KÉPEST AZ 
ILLEGÁLIS HULLADÉKLERAKÁS 

LÁTVÁNYOSAN SZORUL VISSZA 
DUNAKESZIN. MONDHATJUK, 

HOGY AZ ELŐZŐ ÉVEKBEN 
AZ EMBEREKET KELLETT 

VADÁSZNI A SZEMÉTSZEDÉSHEZ, 
MOSTANÁBAN AZONBAN 

FORDULT A TREND, ÉS MÁR A 
SZEMETET KELL VADÁSZNUNK, 

SZERENCSÉRE ÉVRŐL ÉVRE 
TÖBB JELENTKEZŐVEL” – 

JELENTETTE BE A VÁROSI SAJTÓ 
KÉPVISELŐINEK ELJUTTATOTT 

BESZÁMOLÓJÁBAN NYÍRI 
MÁRTON ALPOLGÁRMESTER, 
AKI IMMÁR 12 ÉVE SZERVEZI 

CSAPATÁVAL AZ ÖNKÉNTES 
KÖZTISZTASÁGI NAPOT. 

  367 ÖNKÉNTES 
SZEDTE A MÁSOK 
ÁLTAL ELDOBOTT 

SZEMETET

- Ezzel együtt végül 21 hely-
színen több száz zsáknyi hul-
ladékot gyűjtöttünk össze, e 
mellett több tucat deponált ku-
pacot képeztünk. Idén a legjel-
lemzőbb hulladékok voltak: ás-
ványvizes palackok, üdítős do-
bozok, autógumik, csomago-
lóanyagok, bontási hulladék, 
hungarocell, beszáradt festék-
maradványok. Ezzel kapcso-
latban elmondanám, hogy ér-
tetlenül állunk az ilyen környe-
zetszennyező cselekmények 
előtt, hiszen ezen hulladékok 
nagy részét a házhoz menő, 
szelektív zsákos gyűjtési rend-
szerben vagy a folyamatos lom-
talanítás rendszerében elvisz-
szük háztól, másrészt évek 
óta lakossági szelektív gyűj-
tőudvar (ÖKO-udvar) mű-
ködik Dunakeszin (Dunake-
szi, Alagi utca 1., részleteseb-
ben: https://www.dkkozuzemi.
hu/hulladekszallitas/specialis-

la kossag i-hu l ladekg y ujto-
pont-dunakeszi), amely nyit-
vatartási időben számos hul-
ladékfajtát fogad, méghozzá 
külön díj megfizetése nélkül 
azoktól a dunakeszi lakótársa-
inktól, akik rendelkeznek köz-
szolgáltatási szerződéssel.  A 
Köztisztasági Napon össze-
gyűjtött hulladékot a Közüze-
mi Kft. szállítja el, köszönjük 
munkájukat és segítségüket – 
ismertette az alpolgármester.

 Nyíri Márton köszönetet 
mondott a velük együttmű-
ködő cégeknek is: a BIBO Kft. 
zsákokkal, gumikesztyűvel és 
környezetbarát kézfertőtlení-
tő szerrel, az Auchan zsákok-
kal, ásványvízzel, csokival, al-

mával és kesztyűkkel, a Ma-
dách úti CBA zsákokkal, almá-
val és ásványvízzel, a Toldi úti 
SPAR 2x50.000 Ft-os vásárlá-
si utalvánnyal, a Bauhaus szin-
tén zsákokkal és kesztyűkkel 
támogatta az akciót, ilyen mó-
don összeadva a szükséges esz-
közök tetemes részét.  A töb-
bi eszközről Dunakeszi Város 
Önkormányzata gondosko-
dott, külön köszönjük a beszer-
zést Ignéczi Istvánnak. Az ak-
ciónapra több mint 20 csapa-
tot szerveztünk, akik az aláb-
bi területeket tisztították meg: 
a teljes Duna-part, a Gyárte-
lepi parkolók és a Klapka utca 
környéke, a Kosztolányi út végi 
kiserdők és az épülő Diákne-

gyed körül, a Tóváros bizo-
nyos területei, a Körönd, Lányi 
Ferenc Park, Béke út környé-
ke, a Barátság úti lakótelepen 
több helyszínen is, a Rákóczi 
úti küzdősport klub és környé-
ke, a Szabadság-tér és környé-
ke, a Csikófarkas élőhely (vé-
dett terület), a vizes kertek-
nél a Hét Forrás környéke, a Fő 
út mentén, a VSD öt telephelye 
és környéke, a Weöres Sándor 
utca vége, a Pipa utca mentén 
a lovasiskola mellett, a Toldi la-
kóparknál lévő töltés mögött. 

KÖSZÖNET 
AZ ÖNKÉNTESEKNEK

Az idei Köztisztasági Napon 
részt vettek és még tisztábbá 
varázsolták Dunakeszit:

Nyugdíjas Kirándulóklub 
Kovács Ilona és Zupka Sán-
dor vezetésével, Göndör Be-
áta, Kovács Ildikó, Molnár 
László, Antal László és fele-
sége, Egri Barbara és család-
ja, Csoma Attila önkormány-
zati képviselő és csapata, Tóth 
Zsolt, Tóth Dominik, Balogh 
Beatrix, Garay Márton, ifj. 
Kolcsár István, Mácsai Nor-
bert, Kánai Zsuzsa és család-
ja, Gógucz Lilla és családja, 
László Erzsébet, Bilinszky Fe-

NYÍRI MÁRTON: Mostanra nem 
az önkénteseket, a szemetet kell 

vadászni a köztisztasági napon
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Idén 30. alkalommal kelnek versenyre hazánk legvirágosabb települései. 
Az ország legnépszerűbb környezetszépítő versenye, a Virágos Magyarország 
május 2-től újra várja a városok és falvak jelentkezését. Idén kiemelt szerepet 
kap a fenntarthatóság és a közösségépítés is.

A Virágos Magyarország verseny szer-
vezőbizottsága és a Magyar Turisztikai 
Ügynökség idén 30. alkalommal hir-
deti meg környezetszépítő versenyét, 
amelyre június 15-ig várják a helyi közös-
ségek pályázatait. 

A 30. évforduló fontos mérföldkő a folya-
matosan megújuló és évről évre egyre 
több helyi közösséget megmozgató 
verseny életében, amelyet méltóképpen 
szeretnének megünnepelni. Nemcsak 
jubileumi arculatot kap a kezdeménye-
zés, de a verseny történetét feldolgozó 
ünnepi kiadvány is készül, illetve jubile-
umi díjat is átadnak idén ősszel. Továbbá 
– a Magyar Díszfaiskolások Egyesülete 
közreműködésével – minden pályázó 
település egy-egy emléktáblával és 
facsemetével lesz gazdagabb.

„A Virágos Magyarország igazi közös-
ségi sikertörténet” – fogalmazott 
Borbás Marcsi, a verseny fővédnöke. 
„Mozgalmunk folyamatosan meg-
újul, ráadásul évről évre egyre fonto-
sabb szerepet kap a pályázatokban a 

30 éve öltöztetik virágba az országot

fenntarthatóság, ezt idén az új, tema-
tikus díjainkkal is igyekszünk kifejezni” 
– tette hozzá. A fenntarthatóságot szem 
előtt tartva először ítélik oda az Év zöld 
innovációja díjat. Ugyancsak újdonság, 
hogy keresik az év virágos városi, illetve 
falusi sétáját is. Erre a díjra olyan város- 
és falunéző programokkal lehet nevezni, 
amelyek a településekhez kötődő tör-
téneti kertekre, nevezetes fákra is ráirá-
nyítják a látogatók figyelmét. A Virágzó 
közösség díjjal a különböző helyi virá-
gosítási kezdeményezéseket, versenye-
ket szeretnék jutalmazni. Díjazzák az év 
fasorát és óvodakertjét, illetve a legvirá-
gosabb főteret is.

2023-ban ismét öt települési kate-
góriában hirdetik meg a versenyt –  
a kis falvaktól a nagyvárosokon át  
a fővárosi kerületekig –, míg a határon 

túli magyarlakta települések immár 
negyedik alkalommal jelentkezhetnek 
zöld közterületeikkel. Idén szintén nagy 
hangsúlyt fektet a szervezőbizottság a 
települések személyes bejárására, az 
elért eredmények helyszíni megisme-
résére, illetve a szakmai eszmecserére 
és tanácsadásra, amellyel rendre élnek 
is a települések.

Tudjon meg többet a versenyről: 
www.viragosmagyarorszag.hu

renc önkormányzati képvise-
lő, a Fidelitas Dunakeszi Szer-
vezete Szendrei Zsolt vezeté-
sével, Élő Reménység Baptista 
Gyülekezet Szűcs Petra veze-
tésével, Természetesen Duna-
kesziért Egyesület Rácz Eme-
se és Csoma István vezetésével, 
Tóvárosi lakók Bartók Mária 
és Sipos Dávid alpolgármester 
vezetésével, Dióssi Csaba pol-
gármester, Szabó József ön-
kormányzati képviselő család-
ja és csapata, Seltenreich Jó-
zsef önkormányzati képvise-
lő és csapata, Matyák László 

és családja, Végh Gabriella és 
családja, Mócsy Anita és csa-
ládja, Kundlya Zsófi és a VSD 
Cheerleader csapata, Fábi-
án Anikó és családja, Juhász 
Ádám alpolgármesteri megbí-
zott és csapata, Gyócsos Diá-
na, Hollósy-Szentpéteri Kata-
lin és családja, Heininger Ani-
ta és családja, Tóth Loránd, 
a Börzsöny Alapítvány lelkes 
csapata, a Rozmaring Erdei Is-
kola csapata Perényi Dorottya 
vezetésével, Sebő Csilla és csa-
ládja, Szalkainé Tóth Tímea és 
családja, Godó Bozán Csilla és 

családja, a Mi Hazánk duna-
keszi csapata, Szentesi József, 
Lettner Annamária, a Városi 
Sportegyesület Dunakeszi hat 
csapata Szathmáry Eszter ko-
ordinálásával, Pethő Kriszti-
án önkormányzati képviselő és 
a Fenyő Lakópark csapata, Vér 
Imre és lovas tanítványai, Ben-
kő Tamás önkormányzati kép-
viselő és csapata, Dunakeszi 
Kistérségért Egyesület csapata 
Rózsavölgyiné Somogyi Hed-
vig vezetésével, Lukácsi Bá-
lint önkormányzati képviselő, 
György László, Lőrincz Lász-
ló, Erdész Bence, Molnár Zol-
tán és családja, Joó Gábor és 
családja, Pék Ádám és csapa-
ta, Márton Györgyi és család-
ja, Busa Andrea és családja, 

Hegedűs Nagy Katalin és csa-
ládja, a Szent Mihály Egyház-
község tagjai már május elején 
mintegy 50 fővel tették rend-
be és tisztították meg a Szent 
Mihály Templom és a plébánia 
környékét Szabó József önkor-
mányzati képviselő vezetésével 
és mindazok, akik nem regiszt-
ráltak ugyan, de mégis bekap-
csolódtak a munkába egy-egy 
helyszínen.

„Köszönjük a munkájukat! 
Minden Dunakeszi Lakótár-
sunktól és a városunkba lá-
togatóktól tisztelettel kérjük, 
hogy becsüljük meg a közös 
munkát azzal, hogy a hulladék-
gyűjtés szabályait betartjuk!” – 
kéri Nyíri Márton, a város al-
polgármestere.
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Dunakeszi szemmel

Farkas Imre 
rendőrkapitány 

Szeredi Helgának 
adott interjút

- Hatalmas sikere volt a városi 
majálison a Pest Vármegyei Rend-
őr- és Katasztrófavédelmi napnak, 
a rengeteg látványos és interaktív 
produkciónak. Negyedik alkalom-
mal választották ismét Dunakeszit 
e rendezvény színhelyéül. Áruljuk 
el az olvasóknak, mit tud Dunake-
szi? – kérdeztük a város rendőrka-
pitányától, Farkas Imre rendőr ezre-
destől. 

- Dunakeszi egy bevált helyszín. 
Mind a város lakossága, mind az 
önkormányzat szeretettel fogadja a 
rendőröket és a tűzoltókat a rendez-
vényeken. A Katonadomb nagyon jó 
adottságokkal rendelkező terület, al-
kalmas arra, hogy egy nagyobb fel-
vonulást szervezhessünk, de a par-

koltatás és a miliő szempontjából is 
a környék legjobb helyszíne. Nem is 
volt kérdés, hogy esetleg másik tele-
pülést keressünk.

A katasztrófavédelem is örült a 
lehetőségnek, azonnal csatlako-
zott a kezdeményezésünkhöz, az 
önkormányzat is teljesen nyitott 
volt rá, és beépítették a városi ma-
jális programjába a rendezvényün-
ket. Eredetileg 13:00-14:00 óráig 
terveztük, de a nagy érdeklődésre 
való tekintettel tovább maradtak a 
TEK-esek, a BV-sek, de maradtak 
a Budapesti Rendőr-főkapitány-
ságtól is kollégák. Mindenki, akit 
előzetesen megkerestünk, azonnal 
visszajelezte, hogy az elmúlt évek 
tapasztalatai miatt nagyon szíve-

sen részt vesz, hiszen mindig na-
gyon színvonalasra sikerül a ren-
dezvény.

- Hogyan értékelték azok a kollé-
gák a családi napot, akik „dolgoz-
tak”, a bemutatókat koordinálták?

- Örömmel jöttek, sokan önként 
jelentkeztek résztvevőnek, szerve-
zőnek. Igyekeztünk minden terüle-
tet képviseltetni, úgy, mint motoros 
rendőrök, közlekedésrendészek, bűn-
megelőzés, bűnügyi szakterület… Az 
azonban meglepetés volt számunkra, 
hogy Pest vármegye távolabbi terü-
leteiről, például a ceglédi, nagykátai 
részről is sokan eljöttek családostul. 
Örültünk neki nagyon. Előzetesen 
felmértük azért a létszámot, hogy az 
ellátással, tudjunk kalkulálni. A stan-
dokon, kiállítási helyeken lévő kol-
légák is azt mondták, hogy nagyon 
nagy volt az érdeklődés. Mind a ka-
tasztrófavédelem technikai eszköze-
it, a füst sátrakat, a TEK-esek autóit, 
a rendőrségi motorosokat folyamato-
san elözönlötték az emberek. A TEK-
esek is jelentős létszámmal, techniká-
val érkeztek, pedig előző nap zárult a 
pápalátogatás miatti készültség. 

- Mikor számíthat Dunakeszi újra 
arra, hogy valamilyen rendezvé-
nyükre becsatlakozik a rendőrség? 
Ha nem is ilyen nagyszabású ké-
szültséggel…

- A város már jelezte, hogy jövőre 
akár egy külön napot is kaphatnánk, 
hogy hosszabban, nagyobb területen 
mutathassa meg magát a rendőrség és 
a katasztrófavédelem. Úgy gondolom, 
a Pest Vármegyei Rendőr-főkapitány-
ság örömmel fogadja majd ezt a fel-
ajánlást, sőt, a visszajelzések alapján 
már most készülnek a társszervek is, 

Mindent bevetett a rendőrség Dunakeszin
KIEMELT RENDEZVÉNYE VOLT A PEST VÁRMEGYEI RENDŐRKAPITÁNYSÁGNAK ÉS A PEST VÁRMEGYEI KATASZTRÓFAVÉDELEMNEK A DUNAKESZI MA-
JÁLISON TARTOTT RENDŐR ÉS KATASZTRÓFAVÉDELMI NAP. AZ EGYENRUHÁSOK ÖNKÉNT JELENTKEZTEK, HOGY KIÁLLÍTÓKÉNT HADD VEHESSENEK 
RÉSZT RAJTA. AMILYEN LELKESEN KÉSZÜLTEK, OLYAN ÖRÖMMEL FOGADTA A KÖZÖNSÉG. A GYEREKNAPON ÚJRA TALÁLKOZHATUNK VELÜK.
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- válaszol a polgármester

Dióssi Csaba 
polgármester

hogy csatlakoznak a programhoz. Mi 
pedig tovább ötletelünk, hogy milyen 
érdekességeket tudunk még megmu-
tatni, mi lehetne még vonzóbb, ami 
megfogja a fiatalokat és sikeres lehet 
a toborzás tekintetében is.

- Nem titkolt célja a rendvédel-
mi szerveknek, hogy ezeket az alkal-
makat toborzásra is felhasználják. 
Mennyire sikerült meghozni a csat-
lakozási kedvet a látogatókban?

- A fiatalok ilyenkor mindig ked-
vet kapnak, érdeklődők voltak is so-
kan. Szeretnénk, ha ebből a körzetből 
is többen jelentkeznének. Főleg a 10 
hónapos képzésre, ami már egy egy-
szerűsített képzés a korábbi 2 éveshez 
képest. A 10 hónap alatt iskolai, va-
lamint kapitányságon, őrsön végzett 
gyakorlati képzés keretében aránylag 
gyorsabban lehet valaki rendőr, mint 
korábban. Érettségi vizsga szükséges 
hozzá, valamint egészségügyi, pszi-
chológiai és egy fizikai felmérés az al-
kalmasság érdekében. Utána pár hét 
elméleti képzés, amikor még mindig 
van idő eldönteni, a jelentkező elin-
dul-e ezen a pályán.

- Tíz hónapja vezeti már a Duna-
keszi Rendőrkapitányságot, de még 
nem igazán ismeri Önt Dunakeszi 
lakossága. Honnan indult az Ön pá-
lyája? Mit tudhatnak meg Önről az 
olvasók?

- Békés megyéből származom, és a 
gödöllői agrártudományi egyetemre 
kerültem, ahol gépészmérnökként vé-
geztem. Akkoriban hanyatlott a me-
zőgazdaság és nem volt lehetőségem 
elhelyezkedni ezen a szakterületen. 
Viszont kaptam egy ajánlatot, hogy a 
rendőrség berkein belül folytassam a 
jövőmet. Igazából nem volt rálátásom 
a rendőri munkára, de belevágtam. 
3-4 év alatt az ember eldönti, hogy 
hosszútávon rendőr marad-e vagy fel-
adja. Én úgy döntöttem, hogy mara-
dok a rendőrségnél és ez alapozta meg 
az egész elkövetkezendő életemet. So-
káig Gödöllőn laktam, majd Szadá-
ra költöztem, néhány hete pedig már 
Erdőkertesen élünk a párommal és a 

18 éves lányommal. A 28 éves nagylá-
nyom már önálló, külön él Budapes-
ten a vőlegényével, akivel a nyáron itt 
tartják majd az esküvőjüket Dunake-
szin. Ami váratlan, és nagyon öröm-
teli esemény, hogy a napokban szüle-
tik meg a kisfiam, akit már mindany-
nyian nagyon várunk. Új kihívások 
elé állít engem és a család többi tag-
ját is, de bízom benne, hogy ezt is meg 
fogjuk ugrani.

Nem könnyű összeegyeztetni  
a munkát, a távolságot, a családot, a 
magánéletet, de úgy érzem, eddig si-
került, jól működött. Talán a baráta-
imra jutott kevesebb idő az elmúlt né-
hány hónapban, de türelemmel fo-
gadták, ha valamiből kimaradtam. 
A kisfiam biztosan átrendezi majd az 
életünket, de igyekszünk minél előbb 
kialakítani egy mindenki számára jól 
működő rendszert.

***

Dióssi Csaba polgármester fontos-
nak tartja a települést érintő közbiz-
tonsági kérdések átbeszélését a rend-
őrkapitánnyal. Ezt a szokást évek 
óta tartja már, korábban Tóth Csa-
ba rendőr ezredessel találkozott heti 
rendszerességgel, majd ezt a kezde-
ményezést Farkas Imre rendőrkapi-

tánnyal is azonnal folytatták. „Ked-
denként ülünk össze városvezető kol-
légáimmal, Imre Zsolttal, a Járási Hi-
vatal vezetőjével és a rendőrkapitány 
úrral, hogy hétről-hétre átbeszéljük a 
városban történteket. Szerencsés te-
lepülés vagyunk, a lakosságszámhoz 
képest szinte elenyésző a rendőrségi 
esetek száma, azokból is inkább csak 
kisebb szabálysértésekre, bűncselek-
ményekre – pl. ködlámpa, katalizá-
tor lopás – akad példa. Azon dolgo-
zunk, hogy ez így is maradjon, de eh-
hez kell egy felelős állampolgári kö-
zösség, ami nálunk megvan.

Örömmel vettük, hogy a Pest Vár-
megyei Rendőrkapitányság és a Pest 
Vármegyei Katasztrófavédelem már 
negyedik alkalommal tartotta ná-
lunk a családi napját, ami óriási si-
kert eredményezett. Felkértük őket, 
hogy vegyenek részt a gyereknapon 
is. Ha nem is a majálishoz hasonló 
nagyszabású kitelepüléssel számítha-
tunk rájuk, számos rendőrségi elem-
mel találkozhatnak majd a látogatók. 
Az újság hasábjain pedig a követke-
ző lapszámban egy páros interjúban 
a közbiztonságról és az erre irányuló 
jövőbeni tervekről is beszámolunk” – 
mondta lapunknak a polgármester.

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt
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Dr. Kerekes Dóra a tőle megszokott lelkesedéssel mesélt Dunakeszi történelméről

Büszkeséget és BátoRítást éRezhettek a gyeRekek, mikor a pol-
gármester úr a résztvevőket köszöntötte. Elmondta, mennyi-
re fontos városunk történetének ismerete ahhoz, hogy tele-

pülésünkön egy jó hangulatú, összetartó, a város érdekében tenni 
akaró közösség működhessen. Ezt követően Dallos Gyula minisz-
teri biztos, Magyarország örökös bajnoka, Dunakeszi díszpolgára 
elismeréssel beszélt városunk fejlődéséről, a helyi iskolákban fo-
lyó oktató, nevelő munka magas színvonaláról és a helytörténeti 
vetélkedő fontosságáról.

A főszervezőktől, Kárpáti Zoltánnétól és dr. Kerekes Dórától, a 
Révész István Helytörténeti Gyűjtemény vezetőjétől megtudtam, 
hogy a versenyt komoly felkészítő munka előzte meg. A rendez-
vény honlapján található összefoglaló anyag mellett egy buszos 
városnézésen is voltak a csapatok Dórával, melyen a versenyzők 
átfogó ismereteket szereztek városunk történetéről. Egy másik na-
pon pedig látogatást tettek az Alagi Lóversenypálya és Tréning-
központban, ahol Lőrincz Róbert, a Kölcsey Ferenc Városi Könyv-
tár szakmai igazgatója és Száraz György, a Magyar Lovaregylet el-
nöke mesélt a fiataloknak a lóversenyzés világáról, Alag történeté-
ről. Sokrétű előzetes felkészülés után érkeztek a csapatok a hétfői 
megmérettetésre, melyről dr. Kerekes Dóra a tőle megszokott lel-
kesedéssel mesélt: „A verseny jellegzetessége, hogy fölhasználva 
az online világot, a digitális eszköztárat, de a személyes kapcsola-
tokat nem kizárva belőle, egy olyan vetélkedőt tudtunk létrehoz-
ni Kárpáti Zoltánné igazgató asszonnyal, ami érdekes lehet a XXI. 
század fiataljai számára. Nyolc állomást alakítottunk ki, a csapa-
tok akadályverseny-szerűen két órán keresztül folyamatosan ha-
ladtak helyszínről helyszínre. A játékok változatosak voltak, a fel-
adatokat úgy dolgoztuk ki, hogy fizikai és szellemi igénybevétel is 
legyen, tapasztalataink szerint így sokkal jobb teljesítményt tud-
nak nyújtani a tanulók. Nagyon örülök annak, hogy tetszik ne-
kik, hogy jól érzik magukat, miközben sok tudást gyűjtenek össze 
a verseny során.”  Volt szabadulószoba (Gál Erzsébet szervezésé-
ben), falmászás (Székely Vid és Perényi Dorka segítségével), kéz-
műves és digitális feladatok (lovas mozgókép készítése, Kahoot!, 
digitális puzzle). A zsűri tagjainak (Csonka Mária, Lőrincz Ró-
bert és Szabóné Ónodi Valéria) nem volt könnyű dolguk, ami-

kor összesítették az eredményeket, hiszen a csapatok nagy felké-
szültségről tettek tanúbizonyságot. A Dallos Gyula által felaján-
lott serleget, valamint a helytörténeti vetélkedő emlékérmeit és a 
Kárpáti Zoltánné által ajándékozott professzionális vlogger szet-
teket a Dunakeszi Bárdos Lajos Általános Iskola Kerek asztal lo-
vagjai csapata (Gróza Lili, Lőrincz Jázmin, Szilágyi Flóra, Tajti 
Dániel) és felkészítő tanáruk, Bodnár Katalin Andrea vehette át. 
Idén a verseny emlékérmével tüntették ki Majorné Máté Gabri-
ellát, aki hosszú éveken át, egészen nyugdíjba vonulásáig, a Bár-
dos iskola csapatainak felkészítő tanára volt. A szervezők a ver-
seny végén köszönetet mondtak a diákoknak, felkészítő tanáraik-
nak, és mindazoknak, akik hozzájárultak az esemény sikeres le-
bonyolításához.

Az önkormányzat támogatásának köszönhetően a résztvevők 
egy fantasztikus jutalomban részesültek még. Májusban, közösen 
látogathatnak el Száraz György vezetésével a Kincsem Parkba egy 
galoppversenyre, ezzel is kapcsolódva a vetélkedő fő témájához, a 
lóversenyhez. Balogh Edit

HELYTÖRTÉNET 
 ÉS KÖZÖSSÉGÉPÍTÉS

2023. ÁPRILIS 17-ÉN KERÜLT 
MEGRENDEZÉSRE A VÁROSI 
HELYTÖRTÉNETI VETÉLKEDŐ, MELYNEK FŐ 
TÉMÁJA AZ ALAGI LÓVERSENYZÉS VOLT. 
KÁRPÁTI ZOLTÁNNÉTÓL, A DUNAKESZI 
KŐRÖSI CSOMA SÁNDOR ÁLTALÁNOS 
ISKOLA VEZETŐJÉTŐL, A RENDEZVÉNY 
HÁZIASSZONYÁTÓL MEGTUDTAM, 
HOGY EBBEN AZ ÉVBEN A VÁROS NÉGY 
ISKOLÁJÁBÓL ÖSSZESEN NYOLC CSAPAT 
INDULT A MEGMÉRETTETÉSEN. A 24. 
ALKALOMMAL MEGRENDEZETT ESEMÉNYRE 
DIÓSSI CSABA IS ELLÁTOGATOTT.

Száraz György, a Magyar Lovaregylet elnöke és Lőrincz Róbert, a Dunakeszi Kölcsey Ferenc 
Városi Könyvtár vezetője idézte fel a fiatalok számára Alag kitüntetett szerepét a magyar lóversenysportban 
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Lányi Ferenc egyetemi hallgatóként (1906) Lányi Ferenc nyugdíjas korában (1956)

L
ányi FeRenc kivéteLes emBeR voLt, aki minden rész-
letre ügyelt nemcsak a rá bízott üzemben, de a te-
lepen, sőt, azon túl is. Bár a legmagasabb körökig 
elért jó hírneve, kedves, a dolgozókra odafigye-

lő, mindenkire időt szánó, szerény, humánus vezető volt, 
akinek nevét ma is mosollyal az ajkukon emlegetik mind-
azok, akik ismerték vagy szüleiktől, nagyszüleiktől hallot-
tak róla.

Lányi Ferenc Érsekújváron (ma. Nové Zámky, SK) szü-
letett, 1883-ban. Általános iskolai tanulmányait helyben 
végezte, majd szintén itt, a M. Kir. Áll. Pázmány Péter 
Gimnáziumban érettségizett. 1907-ben szerzett diplomát 
a Királyi József Műegyetemen (ma: BMGE) és ugyaneb-
ben az esztendőben eljegyezte (később feleségül is vette) 
Vanek Margitot. Házasságukból három gyermek született. 
Első munkahelye Szolnokon volt. 1912-ben családjával 
együtt Pécsre költözött, az ottani főműhely mérnöke lett. 
Részt vett a műhely Ébredés Dal és Önképző Egyesületé-
nek munkájában, annak választmányi tagja volt, valamint 
tanított a Pécsi Állami Fémipari Szakközépiskolában is. 
1917-ben a pozsonyi rendezőpályaudvari alműhely ve-
zetője lett, innen került 1925-ben Dunakeszire, ahol az 
1926. május 31-én megnyitó MÁV Dunakeszi Főműhely 
főműhelyfőnöki posztját töltötte be egészen 1944. évi 
nyugállományba vonulásáig. Házat is épített családjával 
Dunakeszin, a Liget utcában, ahol 1935-től 1961-ben be-
következett haláláig élt. 

Dunakeszire érkezésekor nemcsak az üzem, de az itt 
élők vezetőjévé is vált. A főműhely mellett kialakított 
lakótelep működését folyamatosan figyelemmel kísérte. 
Nagy hangsúlyt fektetett a dolgozók szakmai képzésé-
re, ahogyan arra is, hogy az itt élők és dolgozók szabad-
idejüket is kulturáltan töltsék el. Aki a Dunakeszi MÁV 
Főműhelybe jött dolgozni, köteles volt a kulturális vagy 

sportegyesületek tagjainak sorába belépni. Lányi Ferenc 
irányításával jött létre a Magyarság Sportegyesület számos 
sportággal (a mai Magyarság sporttelepen és a ma a Part 
Café épületeként üzemelő vízi sporttelepen működtek), 
de neki köszönhető a 109. sz. Magyarság cserkészcsapat 
megalapítása is, amelynek vezetője volt (saját kezűleg fa-
ragott cserkészládáját a Lányi család késői utódainak jó-
voltából a Révész István Helytörténeti Gyűjtemény őrzi). 
Nevéhez fűződik a Gyártelepi Katolikus Egyházközség 
létrehozása, a mai Bárdos Lajos Általános Iskola főépü-
letének felépítése, a Jézus Szíve-templom megépülése. A 
Magyarság Dal és Önképző Egyesület (annak alosztálya-
ival) az ország határain túlra is elvitte Dunakeszi jó hír-
nevét. „A kitűnő műkedvelő együttes, a nagy hírű dalos 
gárda, a jó zenekar és az a pezsgő kultúrélet, amely immár 
országos hírűvé emelte a dunakeszi »Magyarság« minden 
társadalmi megmozdulását, a főműhely minden szépért 
és művésziért lelkesedő főnökének, Lányi Ferenc műszaki 
tanácsosnak elévülhetetlen érdeme.” – írta a Függetlenség 
című lap 1940-ben.

Irányítása mellett a főműhelyben is kiemelkedő, nem-
zetközi szintű szakmai munka folyt, és olyan alkotások is 
kikerültek innen, mint az 1938-ban megépített aranykocsi, 
amely a Szent Jobbot szállította a történeti Magyarország 
területén a 900 éves jubileum alkalmából. 

A város ma is hálás az egykori főműhelyfőnöknek: 
néhai lakóházán, valamint a róla elnevezett sétányon és 
a Jézus Szíve-templomban emléktábla őrzi nevét, a mai 
Gyártelep játszótérrel is ellátott parkja is róla kapta a ne-
vét, ahogyan a hamarosan megnyitandó szakgimnázium 
is Lányi Ferenc nevét viseli majd. 

Dr. Kerekes Dóra
gyűjteményvezető

Révész István Helytörténeti Gyűjtemény

EGY KIVÉTELES EMBER 
140 éve született Lányi Ferenc

A DUNAKESZIN ÉPÜLŐ DIÁKNEGYEDBEN KÉT ISKOLA IS MEGNYITJA HAMAROSAN KAPUIT. A LÁNYI FERENC SZAKGIMNÁZIUMBAN 
INFORMATIKAI, VALAMINT PÉNZÜGYI-SZÁMVITELI KÉPZÉS IS INDUL. AZ INTÉZMÉNYNEK NEVET ADÓ LÁNYI FERENC AZ ÉPÍTKEZÉSSEL 
SZEMBEN, A VASÚT MÁSIK OLDALÁN, MŰHELYTELEPEN (MA: GYÁRTELEP) VOLT OTTHON. 
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IFJÚKORI KEZDETEK
A MAGYAR KULTÚRA NAPJÁRA MEGJELENT „DUNÁN INNEN…” CÍMŰ ANTOLÓGIA SZERZŐI KÖZÜL MOST KÉT FIATALEMBERREL BESZÉLGETTEM. 

KOVÁTS-SZŐCS BENEDEK ÉS TOLMÁCSI GERGELY MÉG TANULÓK, AKIK FIATAL KORUK ELLENÉRE MÁR TÖBB TERÜLETEN MEGMÉRETTÉK MAGUKAT.

Béres Magdi: Kováts-Szőcs Bene-
dek zenei tevékenységéről, eredmé-
nyeiről már többen hallottak. Azon-
ban az írás is közel áll hozzá. Mióta 
írsz, melyik műfaj áll hozzád a legkö-
zelebb és miket írtál eddig, és milyen 
terveid vannak a zene terén?

Kováts-Szőcs Benedek: Első 
történeteim valójában egyidő-
sek írástudásommal. Ekkor még 
kézzel írtam füzetekbe rövid 
vázlatokat, majd később, többek 
közt szüleim támogatásainak 
köszönhetően már hosszú regé-
nyeken, versesköteteken dolgoz-
tam, volt, hogy akár 20-30-on 
egyszerre. Szívemhez legköze-
lebb a mitológiai-fantasy, a tör-
ténelmi eposz és a pszichológiai 
horror stílusjegyei állnak, ezek 
közül legalább egy megtalálha-
tó összes művemben.

Jelenleg a Zeneakadémiára 
készülök zongoraművész, illet-
ve zeneszerző szakra, a felvételi 
jövőre lesz. Az írás mellett zené-
ben is alkotok, szóló- és kamara-
műveket, amelyekből tervezek egy 
szerzői estet.

B.M.: Egy regényrészletet választot-
tál az antológiába. Hol tartasz most 
vele, szeretnéd-e majd nyomtatásban 
látni? Milyen érzés volt, amikor az an-
tológiát a kezedbe vetted? 

K-Sz.B.: Igen, az antológiába végül 
egy jelenleg még cím nélküli regény 
részlete került be, mely egyik kedvenc 
történelmi korszakom, a napóleoni 
háborúk idején játszódik, és emellett 
egy karakterközpontú fejlődéstörté-
net. Késznek még messze nem mond-
ható, a cselekmény folyamatosan bő-
vül, fejlődik, de a célom, hogy egyszer 
majd megjelenjen nyomtatásban is. Az 
pedig, hogy most regényem pár oldala 
napvilágot látott egy igazi kézzelfogha-

tó könyvben, valóban különleges, fel-
emelő érzés, egyszerre éreztem maga-
mat megtisztelve és büszkének.

B.M.: Milyen további terveid van-
nak? Szeretnél-e a 2024-es válogatás-
ban is jelen lenni?

K-Sz.B.: Az írás mindig fontos sze-
repet töltött be életemben, és biztos va-
gyok benne, hogy így is marad. Pilla-
natnyilag több alkotáson dolgozok, ér-
dekel a forgatókönyvírás, és örömmel 
tölt el, ha jövőre is szerepelhet egy má-
sik művem az antológiában.

B.M.: Tolmácsi Gergely végzős gim-
nazista. Ő is gyerekfejjel kezdte az 
írást. Miket írtál eddig jelent-e meg 
máshol is írásod?

Tolmácsi Gergely: Számomra két 
’első írásom’ van. Az egyiket nagyon 
fiatal koromban még tollba mond-
tam apámnak, amikor a Balaton mel-
lett nyaraltunk. Egy kisfiúról szólt, aki 
minden pénzét elköltötte, mert nem 
volt képes uralkodni magán. A máso-
dik ‘első írásom’ hatodikos koromban 
készült, ekkoriban egy irodalomórán 
azt a feladatot kaptuk, hogy írjunk egy 
novellát, ami tartalmaz többes számú 
nézőpontot. Így született meg az első 
komolyabb novellám Nagyapa cím-
mel. Ugyan nem saját nagyapámról 
készült az írás, mégis hiteles lett. Eme 
írás megjelent az “Élni Nélküle” című 
antológiában, és bár nem ez a legjobb 
művem, de úgy vélem, ez az első “iga-
zi” irományom. Írtam két színdarabot 
is (Szeretném megenni a hasnyálmiri-

gyed! valamint A Kereskedő és a Far-
kas), melyek általam előadva megte-
kinthetőek a YouTube-on.

B.M.: A gimnázium után milyen ta-
nulással és írással kapcsolatos terve-

id vannak? 
T.G.: Anglisztikára jelentke-

zem, és remélem, hogy sikerülni 
fog. Az angolt mindig fontosnak 
tartottam, de eddig csak egyet-
len nagyon rövid írásom készült 
angolul, valamint a számos isko-
lában készített fogalmazás. Bí-
zom benne, hogy a későbbiek-
ben angolul is írni fogok majd 
néhány novellát vagy verset. 

Eddig még nem írtam köny-
vet, kisregényt sem teljesen be-
fejezettre. Többször próbálkoz-
tam már velük, de vagy a vég-
eredmény lett rendkívül silány, 
vagy pedig szimplán ráuntam 
az írásra. Vagy mindkettő. Szó-
val lehet, hogy majd évekkel ké-
sőbb újra megpróbálkozom vele. 
Előszedem néhány régi ötlete-

met és… ki tudja? Lehet lesz belő-
le valami.”

B.M.: Milyen érzés volt, amikor az 
antológiát a kezedbe vettek? Szeret-
nél-e a 2024-es válogatásban is jelen 
lenni?

T.G.: Remek érzés volt tudni, hogy 
az írásaimat egy kicsit több ember ol-
vassa, mint eddig. És a grafikák is na-
gyon tetszettek! Remélem, hogy a 
2024-es kiadásban is látok egy-két szép 
képet az írásom mellet!

A szerzők alkotásai a Dunán innen… 
antológiában olvashatóak, melyet a 
Kölcsey Ferenc Városi Könyvtárban és 
a VOKE Művelődési Központban lehet 
megvásárolni. 

Béres Magdi
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Hoványné Martikán Erika munkaközösség vezető

Babják Annamária, dr. Kerekes Dóra, Szilas-Dohányos Ágnes 

Tapintható történelem Vándorok vagyunk
Történelem pályázat a Dunakeszi 
Bárdos Lajos Általános Iskolában

2023 ÁPRILISÁBAN TERÜLETI SZINTŰ TÖRTÉNELMI 
PÁLYÁZATOT HIRDETTÜNK AZ ALKOTÓ KEDVŰ DIÁKOK 
SZÁMÁRA. AZ ELŐZŐ ÉVBEN ISKOLAI SZINTEN 
NAGY SIKERT ARATOTT PROGRAM UTÁN ARRA 
GONDOLTUNK, HOGY SOK LEHETŐSÉGET KÍNÁLNAK A 
VÁROSI ÉS TANKERÜLETI INTÉZMÉNYEK AZ ELMÉLETI 
TUDÁST, TÁJÉKOZOTTSÁGOT FELMÉRŐ VERSENYEKEN 
VALÓ RÉSZVÉTELRE, DE LÉNYEGESEN KEVESEBB 
AZ OLYAN VETÉLKEDÉS, AHOL TANÍTVÁNYAINK 
A KREATIVITÁSUKAT A KÉZÜGYESSÉGÜKKEL 
PÁROSÍTVA HOZHATNAK LÉTRE VALAMI EGYEDIT ÉS 
KÜLÖNLEGESET. 

KEREKES DÓRA 20 LÉPCSŐ CÍMŰ KÖTETÉNEK TELTHÁZAS 
BEMUTATÓJÁT 2023. ÁPRILIS 20-ÁN RENDEZTÜK MEG A 
DUNAKESZI KÖLCSEY FERENC VÁROSI KÖNYVTÁRBAN. 
SZILAS-DOHÁNYOS ÁGNES KÖTETHEZ KÉSZÍTETT 
ILLUSZTRÁCIÓIBÓL A KÖNYVTÁR ELŐTERÉBEN 
KIÁLLÍTÁS IS NYÍLT, AMELY MÁJUS 5-ÉIG LÁTOGATHATÓ 
NYITVATARTÁSI IDŐBEN. AZ EST HÁZIASSZONYA BABJÁK 
ANNAMÁRIA SZÍNMŰVÉSZNŐ VOLT. A RENDEZVÉNYT 
OROSZKI VINCZE TAMÁS ZONGORAJÁTÉKA NYITOTTA MEG. 

A négyféle témában meghirdetett pá-
lyázatunkkal ezt a hiányt akartuk pó-
tolni. Örömmel konstatáltuk, hogy 

jól gondoltuk, mert lenyűgöző alkotások szü-
lettek, amiket nagy lelkesedéssel rendeztünk 
össze egy látványos kiállítás keretében. Mi-
vel minden alkotásban rengeteg munka, alko-
tó fantázia tükröződött, nem volt könnyű dol-
ga a 3 tagú zsűrinek, akiknek tagjai a követke-
zők voltak: 

A zsűri elnöke: dr. Kerekes Dóra történész, 
a Révész István Helytörténeti Gyűjtemény ve-
zetője, számos helytörténeti könyv és szépiro-
dalmi mű szerzője, Csoma Attila, a József At-
tila Művelődési Ház igazgatója, számos törté-
nelmi tárgyú kiadvány írója és szerkesztője

Vörös István, a József Attila Művelődési 
Ház művelődésszervezője, fotóművész.

A pályázat témakörei:
5. évfolyam: az ókori világ hét csodái
6. évfolyam: a magyar koronázási jelvények
7. évfolyam: az ipari forradalmak találmá-

nyai
8. évfolyam terepasztal a két világháború 

csatáiról

EREDMÉNYEK: 
5. évfolyam
1. helyezés: Kárándi Rebeka, Kárándi Emma 
– Kőrösi Csoma Sándor Általános Iskola
2. helyezés: Eiler Réka, Czöndör Vivien – Bár-
dos Lajos Általános Iskola

3. helyezés: Volner Csanád  – Szent István Ál-
talános Iskola
Különdíj: 
- Sinka Norina – Bárdos Lajos Általános Is-
kola
- Izsó Panna – Bárdos Lajos Általános Iskola

6. évfolyam
1. helyezés: Bereczki Armand, Laczkó Bene-
dek, Reszneki Krisztián, Szász Márton, Vere-
bes Máté – Bárdos Lajos Általános Iskola
2. helyezés: Szathmáry Anna Luca, Szentimrey 
Mira – Bárdos Lajos Általános Iskola
3. (megosztott) helyezés:
- Csehi Dorina, Kulcsár István, Márkus Mik-
lós – Bárdos Lajos Általános Iskola
- Fiebiger Emma – Kőrösi Csoma Sándor Ál-
talános Iskola
Különdíj: Földesy Jana, Papp Zsófia – Bárdos 
Lajos Általános Iskola

7. évfolyam
1. helyezés: Papp-Berecz Bálint – Fóti Németh 
Kálmán Általános Iskola
2. helyezés: Túróczi Lili – Bárdos Lajos Álta-
lános Iskola

3. helyezés: Fonódi Milán – Bárdos Lajos Ál-
talános Iskola
8. évfolyam
Különdíj: Gärtner Anna, Gyulai Nóra, 
Juhász-Nagy Kyra, Molnár Zsófia – Bárdos 
Lajos Általános Iskola

Köszönjük a zsűritagok lelkiismeretes 
munkáját, a résztvevőknek a rendkívül érté-
kes alkotásokat, tanáraiknak az eredményes 
felkészítést, kedves kollégáimnak a kiállítás 
megszervezésében nyújtott nélkülözhetetlen 
segítségét.

Minden pályázónak azt kívánjuk, hogy 
még sokszor élje át az alkotó fantázia külön-
leges élményét, hiszen a kreativitás teljeseb-
bé teszi az életünket, fejleszti az új problémák 
megoldásának képességét. És erre a modern 
kor emberének nagy szüksége van. 

A fotókat készítette: Vörös István
A beszámolót készítette: Hoványné 

Martikán Erika munkaközösség vezető

Kerekes Dóra még a gimnáziumi évei alatt 
kezdett novellákat írni. A 20 lépcső című no-
vellás kötete az eltelt tíz év alatt született írá-
saiból készült válogatás, amelynek közpon-
ti témája maga az EMBER. A novellák, mint 
a lépcsők, egymásra épülnek, így a huszadik 
novella egyben egy összegzés is.

Dóra a kötet hátoldalán ezt írta: „Vándorok 
vagyunk. Mindannyian úton járunk, amely 
a születésünkkor keletkezik és a halálunk-
kal véget is ér. S a kettő között? Jövünk-me-
gyünk, keresünk, kutatunk, szaladunk, roha-
nunk, megtorpanunk, megállunk. És a ma-
gunk egyedi és megismételhetetlen módján 
mindannyian ugyanarra a kérdésre keres-
sük a választ: Miért vagyunk a földön, ebben 
a földi világban? … E kötet írásai a Vándor-
lóknak szólnak, az Útkeresőknek, a Csendes 
Szemlélődőknek – Mindannyiunknak.”

A könyvet Szilas-Dohányos Ágnes fekete-
fehér grafikái egészítik ki, amelyek fontos ré-
szei az egyes novelláknak. A kiállításon azon-
ban színes alapot kaptak és egy-egy, az adott 
írásból vett idézettel kiteljesedve láthatók. Az 
előtérgalériában az egyes rajzokat nézve tu-
dunk végig menni azokon a lépcsőkön, ame-
lyek a novellás kötetben a maguk teljességé-
ben is megismerhetők. 

A kötetet a Szülőföld Könyvkiadó adta ki. 
Farkas Csaba, a kiadó ügyvezetője, aki saj-
nos nem tudott jelen lenni, ajánlásában azt 
is írja: „Az allegorikus történeteken keresz-
tül megismerhetjük azt a belső világot, amely 
minden emberben egyedi és mégis örök érvé-
nyű az emberiség kezdete óta. A kötetet a Ke-
rekes Dórától már megszokott finom humor 
és könnyeden kifejezett mély gondolatok, ér-
zelmek hatják át. Ha feljutunk e 20 lépcsőn, 
talán jobban megértjük az egyetlen világot, 
amely valóban számít: magunkat.”

A rendezvény remek hangulatban zajlott és 
dedikálássokkal záródott. 

A könyvet megvásárolhatják Kerekes Dó-
ránál (kerekes.dora@gmail.com) vagy a 
könyvesboltokban. Béres Magdi
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- Hogyan indult a labdarúgó pályafutá-
sod? – kérdeztem a régi jó ismerős sport-
embertől.

- 1969. május 3-án, Budapesten szület-
tem. Nővérem Zsuzsa, húgom Szilvia, ő 
utánpótlás kézilabdás volt. Tősgyökeres 
Dunakeszi lakos vagyok, a Csillag utcában 
laktam 21 éves koromig. Édesapámon ke-
resztül kerültem kapcsolatban a labdarú-
gással, meccsekre jártunk Dunakeszin, a 
Fóti úti labdarúgó pályára. Az akkori re-
mek játékosokat látva, nem csoda, hogy 
rögtön én is „megfertőződtem”. A sport-
pályafutásom 1978-ban indult el, ami-
kor 9 éves gyerekként a Duna-
keszi Kinizsi labdarúgó csa-
patának edzéseire jártam, 
heti két alkalommal. 
Két év edzésre járás 
után, Szakáll Laci bá-
csi edzőm azt mond-
ta hozz egy fényké-
pet, le leszek iga-
zolva, nálam akkor 
nem volt boldogabb 
gyerek a világon. Ha-
marosan bekerültem 
a labdarúgó csapatba, 
emlékszem serdülő játé-
kosként milyen sikernek szá-
mított, a közösség elfogadott, jól 
éreztem magam a pályán.

- Mikor jöttek az első sikerek?
- Dunakesziről Újpesti Dózsába kerül-

tem, majd Vácra, ott eltöltött évek szé-
pek és eredményesek voltak. AZ FTC-ben 
1995-1999 évben szerepeltem, és elmond-
hatom sikeres éveket zártam. Kétszeres 
magyar bajnok vagyok, az FTC-vel 1993-
1994, 1995– 1996-ben nyertük meg a baj-
nokságot.  Háromszoros ezüstérmes, Vác 
csapatával 1991-1992, 1992-1993, és az 
FTC-vel 1998-1999-ben. Egyszeres bronz-
érmes az FTC-vel 1997. A Vác csapatával a 
Magyar Kupában háromszor - 1991, 1992, 
1995 - nyertem ezüstérmet. Játszottam a 
BL-ben (bajnokok ligájában), az UEFA Ku-
pában. Bemutatkoztam a magyar váloga-
tottban, 1995. október 11-én az első válo-
gatottságom 1995-ben a Svájc – Magyar-
ország mérkőzésen volt (3-0).  702-ik válo-
gatott mérkőzésen 1996. november 10-én 
Azerbajdzsán ellen két gólt lőttem, három 
nullra győztünk. 1997 október 29-én, Ma-

gyarország – Jugoszlávia (1-7) az utolsó, 
így elmondhatom 14-szer ölthettem ma-
gamra a címeres mezt. Öt évig külföldön 
játszottam. Több mint 400 mérkőzésen 
szerepeltem, magyar mércével a legmaga-
sabb szinten, több mint 50 gólt szereztem. 
Edzőként, sportigazgatóként öt bajnoki 
arany részese vagyok. 

- Kik voltak, akiktől a legtöbbet tanul-
tál?

- Minden korban, minden szakvezető-
től lehet tanulni. Igyekeztem ellesni, ami-
ket én hasznosnak ítéltem meg, azokat el-
raktároztam. Nem felejtem el a neve-

lő edzőimet, Szakáll László, Vil-
lám Károly, hiszen nélkülük 

nem juthattam volna el a 
csúcsig. Későbbiekben 

együtt dolgozhattam 
Bene Ferenccel, Vár-
hídi Pállal, Csank Já-
nossal, Mészöly Kál-
mánnal, Novák De-
zsővel. Izraelban 
Avram Granttal, aki 

később BL döntőbe 
jutott, a Chelsea veze-

tőedzője volt. Szívesen 
emlékszem Varga Zoltán-

ra, Nyilas Tiborra is.

- Olimpia álmok voltak?
- Egyszer lett volna lehetőségem kijut-

nom az olimpiára, 1996-ban Atlantába. A 
szabály kimondta, három túlkoros szere-
pelhetett a labdarúgó csapatban, az egyik 
személy én lettem volna. Dunai Antallal 
való megbeszélés után, úgy véltem, hogy 
én nem szeretném elvenni attól a kiutazási 
lehetőséget, aki két éven keresztül küzdött 
azért, hogy a csapat kijusson az olimpiára. 
Így az olimpia kimaradt az életemből, de 
egyáltalán nem bánom, hiszen én semmit 
sem tettem érte! 

- Hogyan képzelted el a labdarúgó pá-
lyafutásod utáni éveket?

- Az edzői munkát 2008-ban kezdtem el, 
a Vác utánpótlás csapatánál és különböző 
korosztályos csapatoknál adtam át tudáso-
mat. Tíz évig voltam vezetőedző, egészen 
NB II-ig. Hat éve történt váltás Tiszakécs-
kén, sportigazgatóként felügyelem a mun-
kát az aktuális klubomban, ahol jól érzem 
magam.

- Hogyan alakult az életutad?
- Mint egy igazi sportolóé, közel tizen-

ötször költöztem. Éltem Magyarországon 
és külföldön több városban, de mindig hű 
maradok gyökereimhez, ami Dunakeszit, 
és Gödöt jelenti nekem. Igaz távolabbra 
fújt a szél, de sűrűn jövök haza Dunakeszi-
re. Ahhoz, hogy valaki sikeres legyen, el-
engedhetetlen a család és a nyugodt háttér. 
Szüleim, feleségem és a gyerekeim támo-
gatása adott erőt a sikeres évtizedekhez. 
Büszke vagyok Elek fiamra, ő is labdarú-
gásban az utánpótlás válogatottságig vitte. 
Nagyobbik lányunk Szilvike érdeklődik a 
sport iránt, s ez öröm számunkra. A kiseb-
bik lányunk, Evelin igazolt kézilabdás volt.

- Gondolom, rengeteg történeted van, 
mesélj egyet el.

- Emlékszem 1980-ban megkeresett az 
Újpesti Dózsa. Szakáll Laci bácsi minden 
nap elmondta, nem mész sehová, mert 
nem engedünk el. Később elengedtek és 
csak így léphettem előre, lettem jó játékos, 
sok sikerrel és élménnyel gazdagodva. Vál-
tásnál az ember soha sem tudja, mikor kell 
megtenni, mit hoz a jövő? Nekem bevált.

- Milyen terveid vannak?
- Mindig előre nézek, optimista ember 

vagyok. Próbálok fejlődni, iskolába járok, 
tanulom mindig az új- és modern módsze-
reket. Ezeket igyekszem beilleszteni Tisza-
kécskén, klubom mindennapjaiban vég-
zett munkámban. Legfontosabbnak tar-
tom, hogy megtaláljam és segítsem azo-
kat a gyerekeket, akiknek ugyan úgy van 
álmuk, mint ahogy nekem is voltak. Ők is 
nagy focisták akarnak lenni! 

- Kedves Elek! További sikeres évtizede-
ket kívánunk!

Solymosi László

NYILAS ELEK LABDARÚGÓ DUNAKESZIRŐL INDULT EL, AKI PÁLYAFUTÁSÁVAL SIKERES ÉVTIZEDEKET ÉRT EL. SZÜLE-
TÉSE EGYBEESIK A FERENCVÁROS (1899. 05. 03.) MEGALAKULÁSÁNAK HÓNAPJÁVAL ÉS NAPJÁVAL.

NYILAS ELEK LABDARÚGÓ 
GAZDAG PÁLYAFUTÁSADLS

 DUNAKESZI LEGENDÁS 
SPORTOLÓJA
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Gyúró Tamás és Kárpáti Zoltán

Varga Tibor Nyíri István 

A TÁNC VARÁZSA – varázslatos gálaműsor
FERGETEGES GÁLAMŰSORRAL ÜNNEPELTE A ROKKA NÉPTÁNCEGYÜTTES 

FENNÁLLÁSÁNAK 30. ÉVFORDULÓJÁT 2023. ÁPRILIS 22-ÉN, SZOMBATON A 
DUNAKESZI RADNÓTI MIKLÓS GIMNÁZIUM AULÁJÁBAN.  AZ EST HÁZIGAZDÁJA, A 

NÉPTÁNCCSOPORTOK MŰVÉSZETI VEZETŐJE, TÁNCTANÁRA GYÚRÓ TAMÁS KÖSZÖNTŐJE 
ELEJÉN NAGY SZERETETTEL EMLÉKEZETT MEG RÉGI ÉS JELENLEGI TANÍTVÁNYAIRÓL, 

FELLÉPÉSEKRŐL, KÖZÖS UTAZÁSOKRÓL, SEGÍTŐ KOLLÉGÁIRÓL ÉS A NEMRÉG ELHUNYT 
CSÁNYI LÁSZLÓRÓL, AKITŐL A ROKKA NEVET KAPTA A TÁNCCSOPORT, MELY A 
DUNAKESZI RADNÓTI MIKLÓS GIMNÁZIUM FALAI KÖZÖTT ALAKULT 1993-BAN. 

Ekkor kérte fel Gyányi Fe-
rencné, Lia néni Tamást és 
feleségét, Gyúróné Dom-

ján Andreát a tánctanításra. Ők 
örömmel vállalták a feladatot, s 
2005-ig együtt adták át a gyere-
keknek a tánc szeretetét. Ezt kö-
vetően a táncoktatás a Dunake-
szi Farkas Ferenc Művészeti Is-
kola keretei között folytatódott. 
Ekkor Tamás egyedül vitte to-
vább a néptánc csoportokat (Ci-
nege, Bokréta, Margaréta, Pántli-
ka, Rokka, Keszkenő) óriási len-
dülettel és szakértelemmel. 

Erre a jubileumi előadásra feb-
ruár óta próbáltak. Többen kül-
földről jöttek haza, hogy részt ve-
hessenek rajta. „Nagyon köszö-
nöm, hogy eljöttetek, hogy eljöt-
tek és megtiszteltek bennünket 
jelenlétükkel. Kívánom, hogy ez 
az időutazás, amiben most részt 
vesznek, az önök szívét is elér-
je és megérintse, mint amennyi-
re engem is megérintett a pró-
bák során. Nem győzök eléggé 
hálás lenni régi táncosaimnak, 
hogy most is itt vannak. Meglát-
ják, hogy milyen fantasztikusak” 
mondta Tamás könnyes tekintet-
tel a közönségnek. És igen, eljött 
és a gála nyitó számaként csoda-
szép énekhangjával bezengte az 
aulát Balogh Regina is, aki bűn-
ügyi nyomozói munkája mellett 
is fontosnak érezte, hogy eljárjon 
a próbákra, s újra a régi közösség 
tagja lehessen, s onnan folytat-

hassa a táncot, ahol abbahagyták 
egykori táncostársaival. 

Az első blokk után Tamás fel-
kérte Varga Tibort, a gimnázium 
nyugalmazott igazgatóját, aki 30 
évvel ezelőtt atyai szeretettel fo-
gadta és támogatta őket mindvé-
gig, hogy tartsa meg nyitóbeszé-
dét. „Mikor az ember lát itt volt 
tanítványokat és a már meglett 
férfi és női arcra rávetül egy 11-
12 éves fiatalnak az arca, akkor 
megéli a pedagóguspálya csodá-
ját. Annak a pályának a csodá-
ját, amin két ragyogó pedagógus-

sal találkoztam. Tánctanárokkal. 
(…) Nyolcosztályos gimnazisták-
kal indítottuk az egészet és nyil-
ván azért, mert ott volt annak 
a lehetősége, hogy lesz elég idő 
arra, amit Kodály a következő-
képpen fogalmazott meg: „Kul-
túrát nem lehet örökölni. Az elő-
dök kultúrája egykettőre elpáro-
log, ha minden nemzedék újra 
meg újra meg nem szerzi ma-
gának.” Megszerezni a kultú-
rát. Belenőni. Minden nap, min-
den héten. (…) Néhány évvel ez-
előtt (talán tíz is volt) egy hason-
ló rendezvényen azzal búcsúztam 
a táncosoktól, hogy azt kívánom 
nekik, egykor éljék meg, hogy a 
saját gyerekeiket látják itt a szín-
padon. A csoda ma elérkezett. Ma 
bekövetkezik. Lehet-e egy szü-
lő számára csodálatosabb dolog, 
mikor a gyerekében egy picit ön-

magát is meglátja. (…) A mai vi-
lágban, az, amit itt a gálán látunk, 
hihetetlen erővel bír. Amikor két 
fiatalt egymás mellett látnak, és 
a telefont nyomkodják, ahelyett, 
hogy arról a két világról beszél-
nének, ami ott van bennük. Na-
gyon nagy dolog a néptánc. Né-
pünk lelke lüktet. A dalokban, a 

koreografált táncokban, amit Ta-
más átadott gyerekeknek, a mi vi-
lágunk érzései is ott vannak. Én 
köszönöm ennek a két embernek, 
Andreának és Tamásnak, hogy 
legjobb kollegáimmá váltak itt 
ebben az iskolában. Köszönöm a 
Farkas Ferenc Művészeti iskolá-
nak, hogy átvette és folytatja azt 
a csodát, ami itt, ebben az isko-
lában elindult, biztosítva a biz-
tonságos szakmai hátteret, mert 
enélkül ez nem működik már (…) 
Kívánok Önöknek a mai estére 
kellemes kikapcsolódást, a tánco-
soknak, hogy éljék át azt a csodát, 
amit ők alkottak, tanáraiknak, 
pedig azt, amiért megdolgoztak. 
Büszke vagyok Rátok.”  Igazgató 
úr köszöntője után kezdetét vette 
a közel három órán át tartó, 170 
táncost megmozgató, 22 műsor-
számot felsorakoztató sokszínű és 

változatos gálaműsor. A nagyob-
bak kalotaszegi, kalocsai, maros-
széki, szatmári, mezőföldi, zemp-
léni, magyarszentbenedeki, rába-
közi táncok mellett üveges, sep-
rűs, ostoros-botos táncokat, míg 
a kisebbek népi gyermekjátéko-
kat mutattak be. A műsort a Dió-
törő Balettiskola növendékeinek 
polkája, a csengő hangú Arany 
Éva népdalcsokra, három kortárs 
néptánc koreográfia (melyből egy 
a covid alatt online született) és 
Tokos Zsófia (volt növendék) és 
Ertl Balázs, a Magyar Nemzeti 
Táncegyüttes táncosainak szat-
mári improvizációja, gazdagítot-
ta. A talpalávalót Kedves Róbert 
zenekara, az Agud húzta.

A felfokozott hangulatban Nyi-
ri István igazgató úr a büszkeség-
től és meghatottságtól nehezen 
tudott megszólalni: „Harminc év 
az nagyon sok idő.” – kezdte be-
szédét, melyben a táncegyüttest 
egy nagy, szerető családhoz ha-
sonlította, ahol mindenkinek van 
szerepe, kinek kisebb, kinek na-
gyobb. A felnövekvő generációk 
egymást támogatva veszik ki ré-
szüket a csoport életéből, s egészí-
tik ki egymást egy boldog közös-
séggé. „Köszönöm mindenkinek, 
aki itt volt és fellépett. Jó volt látni 
azt a rengeteg mosolyt, amit egy-
más felé küldtek a táncosok, na-
gyon, nagyon boldog vagyok.”

A gálaest során Gyúró Tamás 
köszönetet mondott Gyányi Fe-
rencnének, Kárpáti Zoltánnak, 
Lajtai Mariannak, Reményi Edi-
nának, Császár Emesének, Nagy 
Attilának, a tánccsoportokat ösz-
szefogó táncosoknak, s minden-
kinek, aki hozzájárult az est lét-
rejöttéhez, s támogatta a tánccso-
portok munkáját.

A fellépők nevében Nagy Atti-
la köszönte meg azoknak a tán-



29Dunakeszi Polgár

cosoknak, alapító tagoknak a lel-
kesedését, munkáját, akik sza-
badidejükben készültek a gálára, 
többen közülük gyermekeikkel 
együtt. Majd Andinak és Tamás-
nak is, akik, láthatják, hogy mivé 
érett be ez a harminc év. „Szerin-
tem mindenki nevében beszélek, 
ha azt mondom, hogy a tánccso-
port, amit adott nekünk, messze 
túlmutat a tánc szeretetén. Szá-
momra a néptánc és a gimi telje-
sen egybeforrt. Itt nőttünk fel, ide 
kötnek az emlékeink. Nagyon so-
kan életre szóló barátságokat kö-
töttek itt, családra leltek. (…) Erre 
a gálára több nemzedék készült 
együtt. Miről is szólt ez a gála. 
Nekünk arról, hogy újra gyerekek 
lehettünk, és nagyon sok gyerek-

nek arról, hogy egy kicsit felnőtt 
lehetett. (…) Kis táncosok, akik, 
ma itt vagytok, arra tudlak biz-
tatni titeket, ne adjátok föl. Min-
dig lesz menőbb dolog vagy jobb 
program a táncpróba helyett, de, 
ha kitartóan csináljátok, akkor 
garantálom, hogy az életeteket 
fogja meghatározni, amit és aki-
ket ettől kaptok. S most következ-
zen a finálé!” 

A finálé méltó befejezése volt 
annak a varázslatnak, amit át-
élhettünk. Ma este kicsik és na-
gyok, szülők és gyermekeik, tánc-
tanár és tanítványai együtt tán-
coltak, egy ritmusra dobbant a 
szívük. Csakúgy, mint nekünk, 
akik közönségként részesei lehet-
tünk a csodának. 

S honnan indult mindez? Er-
ről kérdeztem Erdősi Istvánt, a 
Rokka Táncegyüttes egyik ala-
pító tagját: „Nem voltunk csoda-
bogarak, mi is fociztunk, bicik-
liztünk, PlayStation-öztünk ami-
kor lehetett (a lányok mindeköz-
ben Backstreet Boys-t hallgattak), 
de mindezek mellett nagyon szí-
vesen jártunk néptáncolni. Jó ér-
zés volt egy közösséghez tartozni, 
közösen küzdeni és verejtékez-
ni a próbákon, és közösen megél-
ni a fellépések, utazások izgalma-
it, sikereit. Gyermekkorunk leg-
szebb emlékeinek jelentős része 
összeköt minket, mert együtt él-
tük át ezeket a pillanatokat. Nem 
véletlen, hogy életre szóló barát-
ságok és szerelmek is kialakul-

tak ebben a nagyszerű hangula-
tú társaságban. Büszke vagyok rá, 
hogy része voltam és vagyok en-
nek a közösségnek, és nagyon bí-
zom benne, hogy a gyermekeim 
is találnak majd maguknak eh-
hez fogható közösséget, ilyen ba-
rátokat, mint akikkel nekem volt 
szerencsém megélnem a fiatal ko-
romat, és akikkel azóta is van kö-
zöttünk egy láthatatlan összekö-
tő kapocs.”

 A Rokka Néptáncegyüttes éle-
tében a 30 éves jubileum egy jeles 
állomás, ám a lelkek közös lükte-
tése, melyet a tánc varázsa éltet, 
tovább folytatódik.

 Balogh Edit
Fotó: KesziPress

A néptáncegyüttes egykori és jelenlegi táncosai 
vastapssal ünnepelték az alapító Gyúró Tamást és feleségét

Reményi Edina magyartanár hosszú évek óta segíti 
a fiatalok sikeres fellépéseit, erdélyi túráikat
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ZUHANYKABINOK gyártása, kivitelezése 
bármilyen méretben, már 25 éve. 

Zuhanytálcák, kádak cseréjét is vállaljuk + fürdőszoba 
átalakítást A-tól Z-ig. Ingyenes felmérés: 06-30/8512-360

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu

4. RÉSZ: A MATT ÉS A PATT
Sorozatunk előző részében 
megismerkedhettetek a táma-
dás, ütés és sakk fogalmával, 
valamint a sakk elhárításának 
módjaival.

A MATT
Amikor a király sakkot kap, de 
azt semmilyen módon (kilépés 
a sakkból, közbelépés, a sak-
kot adó figura leütése) nem le-
het elhárítani, mattnak nevez-
zük. Ilyenkor a játszma véget ér, 
a mattot adó fél győz!

Gyakoroljuk a mattadást!
1. feladat (6 pont)

Az alábbi állásban világos kö-
vetkezik lépésen. Sorold fel az 
összes olyan lépést, amellyel vi-
lágos mattot adhat!
 
2. feladat (4 pont)
Ez már egy picit talán nehe-

zebb: világos 1 lépésben mat-
tot ad.
 
3. feladat (6 pont)
A feladat itt is ugyanaz: világos 

1 lépésben ad mattot. Vigyázz, 
ez egy kicsit már furfangosabb!
 
4. feladat (8 pont)
Ebben a feladatban sötét ad 

mattot, mégpedig 2 lépésben.
Ha ezt is meg tudod oldani, ak-
kor szépen haladsz a sakktanu-
lásban….

A PATT
Előfordulhat a sakkban olyan 
állás, amelyben az egyik fél ki-
rálya ugyan nincsen sakkban 
és ő következik lépésen, de nem 
tud szabályos lépést tenni. Pél-
dául már csak a királya van 
meg, de nem tud olyan helyre 
lépni, ahol ne lenne sakkban. 
Ezt az állást pattnak nevezzük: 
ilyenkor az eredmény döntet-
len, legyen az ellenfél bármek-
kora anyagi előnyben is.
A patt olykor menekülési lehe-
tőséget nyújthat a már szinte re-
ménytelennek tűnő helyzetben 
levő fél számára.

5. feladat (6 pont)
Az alábbi állásban sötét nagy 

anyagi hátrányban van, vezér-
vesztés, majd matt fenyegeti. 
Még is döntetlenre (patt) tudja 
menteni a játszmát. 
Hogyan?

Rovatszerkesztő: 
Molnár Péter

JÁTÉKOS SAKKISKOLA KICSIKNEK
KEDVES GYEREKEK!

A februári és márciusi számban megjelent feladatokra sok gyerek-
től érkezett megfejtés. Közülük is a legjobb megoldásokat Busniák 
Botond, Barát Péter József, Dobos-Lordovics Áron, Gajdóczy Dá-
niel, Halász Roland, Jakab Dániel, Kandi Zalán, Kétszeri Márton, 
Kósik András és Nagy Zsófia küldték be.

Megoldásaitokat továbbra is várjuk a sakk@vsdunakeszi.hu 
email címre, legkésőbb május 24-ig. 
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Készült Magyarország Kormánya megbízásából.

Adómentességet biztosítunk 
a 30 év alatti, gyermeket vállaló 

magyar anyáknak

A gyermeket vállaló, 30 év alatti anyáknak már nem kell személyi jöve-
delemadót fizetniük. Ők nemcsak az új szja-mentességre, hanem szá-
mos más családtámogatásra is jogosultak, például a családi adóked-
vezményre, a babaváró támogatásra és a gyermekgondozási díjra is.  
Az szja-mentesség a csed, a gyed és a diplomás gyed összegére is vonat-
kozik, így ezeket az ellátásokat is magasabb összegben kaphatják kéz-
hez a fiatal anyák.
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KORSZERŰSÍTÉS? FELÚJÍTÁS?
Ismerd meg ALL in ONE rezsicsökkentő szolgáltatásunkat!

Bevezető akciónk keretében
a felmérés ára független
az ingatlan méretétől!

Kedvezményes áraink csak
Pest vármegyében érvényesek,
2023. június 30-ig!

Az egyes csomagok részletes tartalmáról 
további információt találsz weboldalunkon.

inersol.hu/komplex-felmeres

info@inersol.hu        +36 30 097 1833info@inersol.hu        +36 30 097 1833

Tervezd meg velünk a fenntartható,
energia hatékony otthon alapját,
és vedd igénybe sokrétű, teljeskörű 
szolgáltatásunkat!

Az INERSOL szakértő munkatársai komplex felmérés keretében teljeskörűen 
tárják fel otthonod esetleges energetikai problémáit, érthető módon 

összefoglalják a tudnivalókat és javaslatot tesznek a
kivitelezése, ami segít megalapozni a megtérülő,
rezsibarát energiafelhasználást.

ALL in ONE csomag
150.000 Ft helyett:

99.990 Ft

Optimum csomag
75.000 Ft helyett:

49.990 Ft

Alap csomag
50.000 Ft helyett:

29.990 Ft

BEVEZETŐ AKCIÓ:

AKCIÓ 
csak

06.30-ig!


